
 

 

Mesto Kežmarok 
Hlavné námestie 1, 060 01 Kežmarok 

 
 
  

  

                                                                                                       V Kežmarku dňa 21.06.2018 

                               Číslo spisu 5/2018 

   

 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia MsZ konaného dňa 21. 06. 2018 

  

Prítomní:    poslanci MsZ podľa prezenčnej listiny 

PhDr. Mgr. Ján Ferenčák – primátor mesta 

Ing. Karol Gurka, prednosta úradu 

JUDr. Mgr. Ondrej Teraj – hlavný kontrolór mesta 

JUDr. Adela Bednárová – vedúca právneho oddelenia 

ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny 

 

Ospravedlnení:  

 

      Program:  

1. Otvorenie. 

2. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku a voľba návrhovej 

komisie, volebnej komisie a  určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

3. Správa o plnení uznesení prijatých Mestským zastupiteľstvom v Kežmarku. 

4. Správa o vykonaných kontrolách. 

5. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2018.  

6. Návrh VZN mesta Kežmarok  č. ...../2018, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 8/2017 o 

financovaní základných umeleckých škôl, materských škôl a školských zariadení, ktoré sú 

zriadené na území mesta Kežmarok, v znení VZN č. 3/2018. 

7. a) Návrh VZN mesta Kežmarok č......./2018, ktorým sa ruší Centrum voľného času ako súčasť 

základnej školy – Grundschule, Hradné námestie 38, Kežmarok. 

b) Dodatok č. 10 k zriaďovacej listine ZŠ – Grundschule, Hlavné námestie 38, Kežmarok. 

8. Návrh VZN mesta Kežmarok č. ....../2018 o vyhradení miest na umiestňovanie volebných 

plagátov na verejných priestranstvách počas volebnej kampane na území mesta Kežmarok. 

9. Návrh VZN mesta Kežmarok č. ....../2018, ktorým sa určuje suma úhrady za sociálnu službu, 

spôsob jej určenia a platenia úhrady za poskytovanie sociálnej služby v Zariadení pre seniorov 

a Zariadení opatrovateľskej služby Kežmarok. 

10. Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu mesta Kežmarok za rok 2017. 

11. Záverečný účet mesta Kežmarok za rok 2017. 

12. Inventarizácia majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov mesta Kežmarok a jeho 

príspevkových a rozpočtových organizácií za rok 2017. 

13. Aktualizácia Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Kežmarok na roky 2014 – 2020. 

14. Určenie úväzku primátora mesta Kežmarok.   

15. Návrh na vymenovanie riaditeľa VPS Kežmarok. 

16. Návrh nominantov mesta Kežmarok za členov Správnej rady Nemocnice Dr. Vojtecha 

Alexandra v Kežmarku n.o. 

17. Návrh na delegovanie zástupcu mesta do Rád škôl. 
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18. a) Stanovisko hlavného kontrolóra k prekleňovaciemu úveru. 

b) Návrh na schválenie prekleňovacieho úveru na projekty – Cyklochodník okolo historického  

centra mesta Kežmarok a Rekonštrukcia a rozšírenie kapacít Materskej školy Možiarska 1,  

Kežmarok. 

c) Návrh na zmenu rozpočtu mesta Kežmarok rozpočtovým opatrením č. 5/2018. 

19. Správa komisie na ochranu verejného záujmu a návrh na začatie konania. 

20. Návrh na schválenie spolufinancovania a predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

zo zdrojov EU na projekt: Vodozádržné opatrenia v urbanizovanej krajine – parkoviská. 

21. Návrh na schválenie spolufinancovania a predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

zo zdrojov EÚ na projekt: Lokálna nízko uhlíková stratégia mesta Kežmarok. 

22. Návrh na schválenie cien vstupného na letné kúpalisko Kežmarok. 

23. Návrh na schválenie nájmu bytu č. 7 s príslušenstvom v Dome s opatrovateľskou službou. 

24. Návrh na podnájom nebytových priestorov v Nemocnici Dr. Vojtecha Alexandra. 

25. Návrh na odpredaj pozemkov.  

a) MUBEA Automotive Slovakia s.r.o.,  Vyšný mlyn 385/12, Kežmarok. 

b) Hildegarda Holubová, Mlynčeky 137. 

26. Návrh na odpredaj pozemkov pod bytovým domom na ul. Petržalská 9 – 11. 

27. Návrh na prenájom pozemkov spoločnosti Lesy mesta Kežmarok , s.r.o. 

28. Návrh na prenájom nebytových priestorov na letnom kúpalisku. 

29. Návrh na prenájom bytu  č. 8 v bytovom dome Weilburská 2442/5 v Kežmarku. 

30. Návrh na opakovaný nájom bytov  č. 5,12,22,28, v bytovom dome  Gen. Štefánika 1049/14; 

bytu č.10 v bytovom dome Košická 2485/13; bytu č.8  v bytovom dome Košická 2224/12; bytu 

č.12 v bytovom dome Lanškrounská 2501/1A; bytov č.2,5,7,9, v bytovom dome Weilburská 

2442/5; bytov č.10,12,13,14,16,17,18 v bytovom dome Weilburská 2442/7. 

31. Návrh na zníženie sadzby nájomného ZŠ Grundschule Kežmarok. 

32. Návrh na zámenu pozemkov mesto Kežmarok – Gregor Kuffa. 

33. a) Návrh na opravu uznesenia č. 77/2018 zo dňa 10.5.2018. 

b) Návrh na zrušenie uznesenia č. 338/2016 zo dňa 3.11.2016. 

34. Návrh na zriadenie vecného bremena VSD, a.s. Košice. 

35. Návrh na odkúpenie pozemku – MUDr. Egon Krak. 

36. Rôzne. 

37. Interpelácie. 

38. Záver. 

 

 

1. Otvorenie 

Na úvod zasadnutia primátor privítal prítomných na 6. zasadnutí MsZ. Skonštatoval, že je 

prítomných 14 poslancov a MsZ je uznášaniaschopné. 

 

Organizačné zmeny 

01. 07. 2018 – novou  vedúcou oddelenia školstva a mládeže sa stala Mgr. Valéria Černohorská  

01. 06. 2018 - vznik oddelenia športu a správy športových zariadení 

 

 

Zahraničné cesty 

16. - 17. 05. 2018 - Zasadnutie slovenskej národnej delegácie 129. plenárneho zasadnutia v Bruseli 

a stretnutie medziregionálnych skupín  

14. 06. 2018 – stretnutie v Europaparku 
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Podujatia 

13. 05. 2018 – oslava Dňa matiek 

14.05.2018 – oslava dňa matiek v Klube kresťanských seniorov 

26. 05. 2018 – 31. ročník ľanového kvietku a 50. rokov tanečno-športového klubu 

01. 06. 2018 - Deň otvorených dverí na MsÚ pre žiakov ZŠ a MŠ 

03. 06. 2018 - festival krojovaných bábik 

05. 06. 2018 - vyhodnotenie najlepšieho športovca Mestského športového klubu 

07. - 08. 06. 2018 - Literárny Kežmarok 

07. 06. 2018 - lampiónový sprievod v maskách 

08. 06. 2018 - 6. ročník študentského remesla 

 

Rokovania 

21. 05. 2018 – zastupiteľstvo Prešovského kraja 

22. 05. 2018 - 10. kolégium Slovenskej parkovacej asociácie v Kežmarku – všetky regióny miest 

23. - 24. 05. 2018 - kongres združenia miest a obcí Slovenska v Bratislave 

 

Konferencie a semináre 

22. 05. 2018 - celoštátny slnečný seminár v Kežmarku  

30. 05. 2018 - kongres združenia Euroregiónu Tatry v Trstennej 

04. 06. 2018 - návšteva kolegov z Vyšehradskej štvorky 

06. 06. 2018 - komisia školstva a mládeže v Prešove 

12. 06. 2018 - prednáška na konferencii metro on-line v Poprade o meste Kežmarok 

19. 06. 2018 - digitálna konferencia v Bratislave 

 

Ostatné 

25. 05. 2018 - majstrovstvá SR v kynológií 

31. 05. 2018 - otvorenie 1. kontaktu VŠ ekonomickej a verejnej správy v barónke 

06. 06. 2018 - rozšírenie areálu v klube dôchodcov o minigolfové ihrisko 

14. 06. 2018 – slávnostné otvorenie mostu na sídlisku Sever (dokončovanie chodníka, výmena 

rozvodov) 

 

P. primátor informoval o vysporiadaní  bytov na sídlisku Juh, kde  prešli klamlivé informácie ,že 

k ich vysporiadaniu nedôjde, no bolo zvolané stretnutie s bytovými dôverníkmi a zástupcami 

bytového  družstva a s Ing. Levickou ako predstaviteľkou komisie, pričom  nie je žiadna prekážka 

pre vysporiadanie bytov do osobného vlastníctva a v prípade akýchkoľvek otázok   je potrebné 

kontaktovať v danej veci bytové družstvo. 

 

 

2. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku a voľba návrhovej  

komisie, volebnej komisie a určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

s c h v a ľ u j e      program rokovania  Mestského zastupiteľstva  v Kežmarku   takto: 

 

Program: 

1. Otvorenie. 

2. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku a voľba návrhovej 

komisie, volebnej komisie a  určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

3. Správa o plnení uznesení prijatých Mestským zastupiteľstvom v Kežmarku. 
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4. Správa o vykonaných kontrolách. 

5. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2018.  

6. Návrh VZN mesta Kežmarok  č. ...../2018, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 8/2017 o 

financovaní základných umeleckých škôl, materských škôl a školských zariadení, ktoré 

sú zriadené na území mesta Kežmarok, v znení VZN č. 3/2018. 

7. a) Návrh VZN mesta Kežmarok č......./2018, ktorým sa ruší Centrum voľného času ako 

súčasť základnej školy – Grundschule, Hradné námestie 38, Kežmarok. 

b) Dodatok č. 10 k zriaďovacej listine ZŠ – Grundschule, Hlavné námestie 38, Kežmarok. 

8. Návrh VZN mesta Kežmarok č. ....../2018 o vyhradení miest na umiestňovanie volebných 

plagátov na verejných priestranstvách počas volebnej kampane na území mesta 

Kežmarok. 

9. Návrh VZN mesta Kežmarok č. ....../2018, ktorým sa určuje suma úhrady za sociálnu 

službu, spôsob jej určenia a platenia úhrady za poskytovanie sociálnej služby v Zariadení 

pre seniorov a Zariadení opatrovateľskej služby Kežmarok. 

10. Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu mesta Kežmarok za rok 2017. 

11. Záverečný účet mesta Kežmarok za rok 2017. 

12. Inventarizácia majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov mesta Kežmarok a jeho 

príspevkových a rozpočtových organizácií za rok 2017. 

13. Aktualizácia Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Kežmarok na roky 2014 – 

2020. 

14. Určenie úväzku primátora mesta Kežmarok.   

15. Návrh na vymenovanie riaditeľa VPS Kežmarok. 

16. Návrh nominantov mesta Kežmarok za členov Správnej rady Nemocnice Dr. Vojtecha 

Alexandra v Kežmarku n.o. 

17. Návrh na delegovanie zástupcu mesta do Rád škôl. 

18. a) Stanovisko hlavného kontrolóra k prekleňovaciemu úveru. 

b) Návrh na schválenie prekleňovacieho úveru na projekty – Cyklochodník okolo 

historického centra mesta Kežmarok a Rekonštrukcia a rozšírenie kapacít Materskej 

školy Možiarska 1,  Kežmarok. 

c) Návrh na zmenu rozpočtu mesta Kežmarok rozpočtovým opatrením č. 5/2018. 

19. Správa komisie na ochranu verejného záujmu a návrh na začatie konania. 

20. Návrh na schválenie spolufinancovania a predloženia žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok zo zdrojov EU na projekt: Vodozádržné opatrenia v urbanizovanej krajine – 

parkoviská. 

21. Návrh na schválenie spolufinancovania a predloženia žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok zo zdrojov EÚ na projekt: Lokálna nízko uhlíková stratégia mesta Kežmarok. 

22. Návrh na schválenie cien vstupného na letné kúpalisko Kežmarok. 

23. Návrh na schválenie nájmu bytu č. 7 s príslušenstvom v Dome s opatrovateľskou službou. 

24. Návrh na podnájom nebytových priestorov v Nemocnici Dr. Vojtecha Alexandra. 

25. Návrh na odpredaj pozemkov.  

a) MUBEA Automotive Slovakia s.r.o.,  Vyšný mlyn 385/12, Kežmarok. 

b) Hildegarda Holubová, Mlynčeky 137. 

26. Návrh na odpredaj pozemkov pod bytovým domom na ul. Petržalská 9 – 11. 

27. Návrh na prenájom pozemkov spoločnosti Lesy mesta Kežmarok , s.r.o. 

28. Návrh na prenájom nebytových priestorov na letnom kúpalisku. 

29. Návrh na prenájom bytu  č. 8 v bytovom dome Weilburská 2442/5 v Kežmarku. 

30. Návrh na opakovaný nájom bytov  č. 5,12,22,28, v bytovom dome  Gen. Štefánika 

1049/14; bytu č.10 v bytovom dome Košická 2485/13; bytu č.8  v bytovom dome Košická 

2224/12; bytu č.12 v bytovom dome Lanškrounská 2501/1A; bytov č.2,5,7,9, v bytovom 
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dome Weilburská 2442/5; bytov č.10,12,13,14,16,17,18 v bytovom dome Weilburská 

2442/7. 

31. Návrh na zníženie sadzby nájomného ZŠ Grundschule Kežmarok. 

32. Návrh na zámenu pozemkov mesto Kežmarok – Gregor Kuffa. 

33. a) Návrh na opravu uznesenia č. 77/2018 zo dňa 10.5.2018. 

b) Návrh na zrušenie uznesenia č. 338/2016 zo dňa 3.11.2016. 

34. Návrh na zriadenie vecného bremena VSD, a.s. Košice. 

35. Návrh na odkúpenie pozemku – MUDr. Egon Krak. 

36. Rôzne. 

37. Interpelácie. 

38. Záver. 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 93/2018 

 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

v o l í  do návrhovej komisie    

 p. poslanca  Jozefa Matiu 

 p. poslanec Matúš Polák namiesto p. poslankyne p. Majorovej Garstkovej 

 

v o l í  do volebnej komisie 

 p. poslankyňa Sabolová namiesto  poslankyne  Havírovej  za  predsedu  komisie 

 p. poslanca  Andreja Zreľaka za  člena  komisie 

p. poslanca  Jána Holovu za  člena  komisie 

  

 

b e r i e     n a      v e d o m i e     

-  primátorom  určených  overovateľov  zápisnice 

p. poslanca   Ladislava Jendrejčáka   

 p. poslanca   Vojtecha Wagnera 

 

-  primátorom určenú zapisovateľku 

 p. Veroniku Klukošovskú 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 94/2018 

 

 

3. Správa o plnení uznesení prijatých Mestským zastupiteľstvom v Kežmarku. 

 

p. Teraj 

- informoval o predloženom materiáli 



 

 

6 
 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku berie na vedomie správu o plnení uznesení prijatých 

Mestským zastupiteľstvom v Kežmarku ku dňu  11.06.2018,  za kontrolované obdobia roka 

2018 a predchádzajúce obdobia. 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 95/2018 

 

 

4. Správa o vykonaných kontrolách. 

 

p. Teraj 
- informoval o predloženom materiáli 

- privítal na zasadnutí p. Dzugasa člena kontrolnej skupiny, ktorého prizval ku kontrole kúpaliska 

- poďakoval všetkým zainteresovaným za ústretovosť a súčinnosť pri danej kontrole 

 

p. Dzugas 

- uviedol, že pracuje ako nezávislý stavebný rozpočtár   

- po oboznámení sa s  danou vecou predstavil svoju víziu a požiadal o dokumentáciu projektu 

kúpaliska, jeho prehliadku a prístup ku faktúram 

- nacenil rozpočet na kúpalisko a porovnal ho s reálnym rozpočtom 

- následne ozrejmil svoj postup práce ,pričom využíval na program na to určený, v ktorom sa ceny 

materiálov aktualizujú každých 6 mesiacov. Tieto ceny boli porovnávané s konkrétnym rozpočtom  

- uviedol, že na výstavbe danej budovy sa podievali pracovníci mesta a preto v rozpočte nie sú 

výrobné a správne réžie, čím mesto ušetrilo náklady pri výstavbe  

- následne ozrejmil dôvody výmeny keramickej dlažby na kúpalisku , pričom dôvod spočíval v zlej 

priľnavosti lepidla na bazénovú fóliu a potvrdil správnosť postupu stavebnej firmy 

 

p. Teraj 

- uviedol, že po schválení všetkými dozerajúcimi osobami došlo k  zmene pochôdzkovej vrstvy okolo 

bazéna, kde sa zmenila keramická protišmyková dlažba na protišmykovú bazénovú fóliu.  

 

p. Dzugas 

- pokračoval vo vysvetlení procesu výmeny dlažby za fóliu , kde bol vytvorený odvodňovací žľab 

 

p. Teraj 

- doplnil, že sa snažil v kontrole uviesť celý priebeh stavby, pričom počas každej výstavby dochádza 

k zmenám v stavbe 

- ozrejmil, že jedna zo zmien pri výstavbe kúpaliska sa týkala bazénovej technológie, ktorú dodávala 

skúsená spoločnosť Albas servis, s.r.o.,  kde došlo k výmene dvoch tepelných čerpadiel za cca. 7 

menších bez navýšenia rozpočtu 

- uviedol, že výmenou fólie a čerpadiel došlo k ušetreniu sumy 106,- € 
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- skonštatoval, že po ukončení výstavby kúpaliska bola spustená prevádzka a stavba bola 

skolaudovaná so súhlasmi všetkých dotknutých orgánov a každá zmena bola v súlade so stavebným 

zákonom 

- ozrejmil z čoho sa skladá technologická budova vedľa veľkého bazéna 

- prvotný projekt počítal s tým, že prevádzková budova aj technologická časť mala byť 

z unimobuniek, čo sa zmenilo a bola vymurovaná budova 

- po dohode s projektantov p. Ing. Kruliacom sa zistilo, že vystavanie je v tej istej cene ako 

zabezpečenie unimobuniek, tzn. že došlo k zmene projektu 

- technologická časť bola postavená, všetko v prevádzke bolo v poriadku a počas zimy došlo k tomu, 

že tam bol zvýšený kondenz, čo bude potrebné vyriešiť 

- uviedol, že by bolo možno vhodné budovu zatepliť, ventiláciu zamontovať s čidlom na vlhkosť 

a odvetrávanie  ,a ak bude opravu robiť VPS,  náklady na materiál budú okolo 2000,- € 

p. Dzugas 

- ozrejmil dôvody potreby zateplenia technologickej budovy, aby sa znížil rosný bod a nutnosť 

vetrania 

 

p. Teraj 

- uviedol, že prevádzková budova bola nakoniec vymurovaná miesto toho, aby sa skladala 

z unimobuniek a boli použité štandardné materiály 

 

p. Dzugas 

- uviedol, že všetky materiály ktoré boli použité sú bežne dostupné na trhu 

- budova je zvrchu zateplená, pričom na zimu treba vyprázdniť všetky sifóny a naplniť  nemrznúcou 

kvapalinou  

- skonštatoval, že práca bola dobre odvedená a kvalitná 

- uviedol, že sa ušetrili peniaze použitím VPS pri výstavbe kúpaliska 

 

p. Teraj 

- uviedol, že všetky nedostatky týkajúce sa prevádzky boli odstránené, došlo k výmene vody 

v bazénoch. Všetky kontrolné úrady si to prešli a bolo vydané povolenie k prevádzke kúpaliska od 

15.06.2018 a v prevádzke kúpaliska sa ďalej pokračuje 

 

p. primátor 

- kontrola bola vyžiadaná na základe diskusií na MsZ a požiadaviek poslancov 

- zarazilo ho, že týždeň pred otvorením kúpaliska bolo kúpalisko spochybňované a vyzval, aby to 

bolo všetkými osobne overené 

- opýtal sa p. Dzugasa, či môže potvrdiť, že všetko čo bolo použité a fakturované v súlade 

s rozpočtom  , že budova je funkčná a zodpovedá to roku ,v ktorom to je vybudované  

 

p. Dzugas 

- uviedol, že si osobne prezrel celú stavbu a v rámci technickej miestnosti navrhol zateplenie, aby sa 

znížil rosný bod 

- skonštatoval, že stavba budovy bola urobená podľa slovenských noriem 
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p. primátor 

- opýtal sa, či vie porovnať vynaložené finančné  prostriedky s vykonanými zmenami v areáli 

 

 

p. Dzugas 

- uviedol, že šlo o zamkovú dlažbu, pri ktorej ide o dve ceny, za dva odlišné úkony, a to  cena 

samotného materiálu a cena pokládky materiálu  

 

p. primátor 

- opýtal sa či hodnotí v závere, že rozdiel medzi rozpočtovými nákladmi a skutočnými nákladmi je 

225 359, 19 €, čo je 25% šetrenie oproti navrhovanému rozpočtu 

 

p. Dzugas 

- uviedol, že si stojí za svojim vyjadrením a že mesto ušetrilo danú sumu 

 

p. Matia 

- podotkol, že žiadal aby bol pri kontrole, na ktorú síce bol prizvaný 2-krát a to na začiatku kontroly a 

na konci, kde sa však nedostal k celkovej predmetnej správe počas kontrol. Správa reaguje na 

požadované skutočnosti iba zoširoka 

- uviedol, že sa hovorilo o výberovom konaní pre letné kúpalisko, ktoré robila externá spoločnosť 

a v tejto súvislosti položil otázky:   

- kto túto komisiu zložil? 

- kto zmenil objekty stavby z S 01, SO 01? 

- čo je obsahom projektovej dokumentácie a či bolo viacero projektov na predmetnú stavbu 

v technologickej časti? 

- zarazilo ho porovnávanie cien p. Dzugasom, ktoré vykonávali VPS a nie služby spoločnosti Merate, 

kde uviedol priamu citáciu od p. Dzugasa 

- opýtal sa prečo sa porovnávali len ceny VPS a nie ceny Merate 

- akým spôsobom sa pristupovalo k dodávke materiálu cez elektronické trhovisko, keď nebol robený 

výkaz a výmer pre stavbu? 

- opýtal sa na porovnávanie rozpočtových nákladov, ktoré sú vyššie ako tie čo sa vysúťažia  

- uviedol, že zo všetkého vyplýva, že prácami VPS sa ušetrili peniaze , ale prečo celé kúpalisko 

nerobilo VPS 

- opýtal sa, kto schváli zmenu projektovej dokumentácie ohľadne stavby 

- zarazilo ho, že v celej správe nie je spomenuté,  či sú na kúpalisku materiáli, ktoré tam mali byť 

dodané od firmy Merate 

 

p. primátor 

- poznamenal, že p. poslanec poukazuje zakaždým na iné skutočnosti o kúpalisku , raz na kvalitu 

a raz na verejné obstarávanie  a bol zásade proti jeho zriadeniu, aj keď po prekontrolovaní bolo 

kúpalisko funkčné od 15.6  a je plne navštevované 

- opýtal sa p. kontrolóra čo všetko kontroloval a vyzval ostatných,  nech sa k tomu vyjadria 
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p. Kelbelová 

- uviedla, že tu zaznelo niečo ,čo nikdy nepovedala 

- rozpočet stavby robí projektant na základe projektu a súťaž môže doniesť úsporu, čo závisí od 

ponúk, ktoré sú predkladané 

- pri tvorbe kúpaliska bola vypracovaná 1 projektová dokumentácia s jedným rozpočtom, pričom sa 

hľadali možnosti ako stavbu zlacniť 

- ak by to súťažili ako celok ušetrili by si problémy na oddelení a bolo by to jednoduchšie z hľadiska 

kontroly a realizácie 

- uviedla, že VPS nemôže robiť práce na ktoré nemá oprávnenie a nemôže ani dodávať technológiu 

a robiť stavebné práce 

- do súťaže sa mohol prihlásiť ktokoľvek, nakoľko šla súťaž cez vestník, stavba bola vysúťažená, 

zrealizovaná  a na záver skontrolovaná, že postup mesta pri výstavbe bol správny 

- skonštatovala, že na stavbe sa stretávajú so zmenami noriem, ktoré ak urobia dopredu ušetria 

finančné prostriedky 

- uviedla, že môžu nastať  zmeny a vždy  sa zapíšu do stavebného denníka , no nedajú sa urobiť úplne 

detailne podľa projektu, no všetky postupy boli v súlade s platnou legislatívou 

 

p. Matia 

- uviedol, že na kúpalisku bola pleseň a požiadal o zodpovedanie svojich otázok 

 

p. primátor 

- požiadal kompetentných vyjadriť sa k plesni na kúpalisku 

 

p. Teraj 

- uviedol, že počas výkonu kontroly nevidel žiadnu pleseň, a taktiež ju nenašiel ani Úrad verejného 

zdravotníctva 

- zaoberali sa kontrolou rozpočtu a položiek vykonaných firmou Merate 

 

p. Dzugas 

- dostal dokumentáciu na CD, kde boli prázdne výkazy- výmer, ktoré sa dávajú firmám na nacenenie 

- uviedol, že po kontrole v kompetentnom programe  vyšiel nízky cenový rozdiel 

- Merate si nacenil práce, s ktorými šiel do súťaže  

- uviedol, že na stavbe môžu kontrolovať použité materiáli 

 

p. Teraj 

-uviedol, že ponuku dali 3 firmy, z toho 2 po lehote, kde  dané spoločnosti mali možnosť v priebehu 

verejného obstarávania podať v 16- dňovej lehote námietku, čo neurobili 

- zloženie komisie na otváranie ponúk  nie je svojvoľné, členmi bola Ing. Kelbelová, Ing.  

Tomaškovič, Ing. Rontová a zástupca firmy Dr. Tkáčová . V danom prípade boli splnené podmienky 

zákona o verejnom obstarávaní na výber členov komisie 

 

p. Kelbelová 

- uviedla, že pri výbere členov komisie musia byť splnené kvalifikačné predpoklady 
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- celý proces kontroluje firma, ktorá robí verejné obstarávanie a komisia má skontrolovať či ponuky 

obsahujú všetky náležitosti zo zákona  a s určenými podmienkami  

 

p. Teraj 

- dal do pozornosti, že stavebný dozor vykonával  Ing. Vitkaj s dlhoročnou praxou a licenciou 

- na stavbe sa viedol stavebný denník, ktorý bol osobne kontrolovaný a údaje v ňom boli podkladom 

pri fakturácií. Uviedol, že týmto spochybňujú prácu ľudí, ktorí sa na danej stavbe podieľali, takže aj 

všetky skúšky a testy 

- p. Dzugas po nahliadnutí na rozpočet firmy Merate  dodal, že zhotoviteľ dáva na stavbu záruku 60 

mesiacov a každú poruchu prídu odstrániť do cca. 15. min. 

 

p. Sabolová 

- uviedla, že vždy štatutár znáša zodpovednosť za každé verejné obstarávanie a nikto si nedovolí 

postupovať v rozpore s platnou legislatívou,  

- uviedla,   že  nie  pri každom verejnom obstarávaní sa cena zníži ,s čím má osobnú skúsenosť 

- každá firma, ktorá sa chcela do súťaže zapojiť mohla podať rôzne žiadosti, námietky 

- mrzí ju, že sa spochybňuje odbornosť ľudí, ktorí procesy podpisujú a pečiatkujú a verí, že ju všetci 

vykonávajú čestne  

 

p. primátor 

- uviedol, že ten kto s tým nemá skúsenosť to bude stále napádať, no zákon je zákon a musí sa 

dodržať 

- uviedol, že prebehla kontrola cez  externého hodnotiteľa, ktorý bol prítomný a taktiež kontrola  

z úradu verejného zdravotníctva, ktorý nenašli žiadne pochybenie 

 

p. Polák 

- reagoval fakticky na p. Sabolovú 

- ozrejmil, že nikdy nehovoril o obohacovaní sa, ale o predražení 

- požiadal primátora, aby menoval tých, ktorí dali podnet na úrad verejného zdravotníctva 

 

p. Majorová Garstková 

- na základe toho,  že verejné obstarávanie na kúpalisko robila firma Ultima Invest, s.r.o. ,požiadala 

o zodpovedanie otázok:  

- akým spôsobom bola firma  vybraná ?  

- koľko dostala financií za vykonaný proces verejného obstarávania? 

- akým spôsobom bol vyberaný na kontrolu p. Dzugas a z čoho bol zaplatený? 

- z akých financií boli  odstránené závady na kúpalisku a ako? 

- kedy sa p. Teraj zúčastnil na kontrole s p. Dzugasom v teréne na kúpalisku? 

 

p. Teraj 

- zákon o finančnej kontrole mu umožňuje prizvať si ku kontrole odbornú osobu, na základe ktorého 

si prizval p. Dzugasa a ktorý bol zaplatený z mestských peňazí z programu 16. 
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p. Rontová 

- odpovedala na otázku, že firma Ultima Invest bola zazmluvnená rámcovou zmluvou, ktorá je 

zverejnená na stránke mesta pod číslo 306/2016 a bola vybraná v rámci zákazky s nízkou hodnotou, 

kde  v zmluve je uvedených 8 verejných obstarávaní a presná suma  za ne je 19 920,- € 

 

p. Teraj 

- od poverenia vykonať kontrolu chodil na kúpalisko priebežne a mal to pod dohľadom  

- p. Dzugas bol na kúpalisku po prizvaní na kontrolu spolu s ním a aj viackrát sám 

 

p. Majorová Garstková 

- uviedla, že na kúpalisku boli 17. apríla a bola tam pleseň, prehnité dvere atď. z čoho má aj 

fotografie  

p. Teraj 

- uviedol, že pri jeho kontrole neboli viditeľné žiadne pliesne 

 

p. Kelbelová 

- po MsZ sa bola na kúpalisku pozrieť a plesne nevidela, kondenz bol viditeľný aj počas kontroly z 

hygieny 

- uviedla, že viditeľný čierny strop je  podkladový betón , na ktorý sa natiahla maľba, ktorá opadla čo 

vytvára dojem plesní 

- obité rohy na budove sú vec prevádzkovania, čo odstránila firma Merate na vlastný náklad 

- dvere použité v sprche sú štandardne, bežné  používané v domoch a skonštatovala, že sa dajú zatiaľ 

užívať ale bude ich potrebné vymeniť za plastové, keďže k poškodzovaniu dochádza počas 

prevádzkovania 

 

p. primátor 

- uviedol, že sa mohlo stať, že to niekto po ich návšteve odstránil, čo je nedokazateľné 

 

p. Matia 

- opýtal sa kto menoval členov komisie? prečo neboli práce a dodané materiály od firmy Merate 

skontrolované ?  prečo nie sú súčasťou správy? 

- uviedol, že v správe p. Dzugasa je jasne napísané, že dané veci  p. Teraj nekontroloval  a  

v predmetnej správe nie  je určené, ktoré práce vykonala, ktorá  firma  

- ako došiel k záveru, že prostriedky boli efektívne, hospodárne a účelovo vynaložené , keď z danej 

správy k tomu dospieť nemohol 

- apeloval na slová p. primátora,  že má vedomosti o verejnom obstarávaní, prešiel školeniami, má 

certifikát a vie presne ako to funguje 

 

p. Teraj 

- uviedol, že v správe presne uviedol podrobnosti  a stojí si za tým, že firma Merate. s.r.o. vykonala 

svoju činnosti správne na základe Zmluvy o dielo  

- stavenisko bolo zhotoviteľovi odovzdané 22.3.2017 

- uviedol, že zmluva o dielo bola uzatvorené 14. 03. 2017 a zverejnená na stránke mesta 15. 03. 2017 

s účinnosťou 16.3.2017 
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- následne ozrejmil všetky vykonané práce, ktoré boli uvedené v stavebnom denníku vedeného od 

22.3.2017 do 22-6.2017  

- komisiu menoval štatutár, čo už  odpovedala aj p. Sabolová a rovnako vymenovanie členov komisie 

bolo zodpovedané p. Kelbelovou 

- p. Dzugas mal za úlohu skontrolovať to, čo nebolo predmetom vysúťaženia, nakoľko práce, ktoré 

boli vysúťažené ,boli riadne nacenené a o tom, že boli vykonané svedčí stavebný dozor a denník 

- uviedol, že pochybnosť bola pri prácach vykonaných VPS, toto bolo potrebné preveriť 

 

p. Dzugas 

- uviedol, že výkaz -výmer skontroloval a ak je to potrebné,  vie sa to dodať 

 

p. Teraj 

- skonštatoval, že stavebný denník je dôkazom toho, že práce na kúpalisku boli vykonané 

- v správe uvádza, že kontrolou účtovných dokladov za práce, ktoré vykonalo Merate a VPS nedošlo 

k duplicite pri fakturovaní 

 

p. Matia 

- uviedol, že pri kontrole, ktorej bol súčasťou aj p. kontrolór a p. Soliar boli v technologickej budove 

plesne, ktoré videl 

 

p. Teraj 

- trvá na tom, že v tom čase tam plesne nevidel 

 

p. primátor 

- uviedol, že bolo potrebné v rámci diskusie dovysvetľovať určité veci z dôvodu nedôvery 

 

p. Zreľak 

- požiadal o meno osoby, ktorá dala podnet na preverenie situácie s kúpaliskom 

- vyjadril sa k predchádzajúcim diskusiám od poslancov 

- kritéria vo verejnom obstarávaní kritizoval skôr a navrhol zakomponovanie kritérií do zmluvy 

,pričom podstatnou je finálna cena pri VO 

- uviedol, že ak nie sú splnené kritériá k VO je dôvod na zrušenie VO  

- uviedol, že je pravda, že vo verejnom obstarávaní ušetrili financie, no nevedia aký bol rozpočtový 

náklad bol 882 02 pred verejným obstarávaním a nemôžu povedať, že ušetrili 225 359,- € , keď sme 

do toho ešte investovali 112 000,- € 

- požiadal opätovne menovať poslanca, ktorý podal podnet na úrad verejného obstarávania 

- požiadal o uvedenie rozpočtového nákladu 

 

p. Teraj 

- vychádzalo sa z projektu, kde bol náklad 882 000,- €, čo uvádza aj projektant bez úprav 

- uviedol, že boli vyčlenené položky a určené čo sa dá urobiť svojpomocne kvôli ušetreniu 

 

p. primátor 

- vyzval p. Zreľaka ku osobné skontrolovaniu kúpaliska 
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p. Kelbelová 

- uviedla, že je potrebné dokončiť ešte na parkoviskách vrchnú vrstvu nakoľko podklad už je urobený 

 

p. primátor 

- poznamenal, že na každej stavbe, ktorá je v prevádzkovaní vždy treba veci upravovať či zlepšovať, 

čo sa nedá dopredu predpokladať a vyzval k nespochybňovaniu práce projektantov mesta 

- uviedol, že zistenie mena osoby podávajúcej podnet si treba overiť na úrade verejného 

zdravotníctva  

 

p. Zreľak 

- uviedol, že nikoho nespochybnil a podnet nepodal 

 

p. Polák 

- v súvislosti s predchádzajúcim riešením podnetu sa vyjadril, že po zistení osoby podávajúcej podnet 

podá žalobu za urážku na cti 

- požiadal o informáciu ohľadom kompetentných osôb, t.j. p. Soliara, ktorý na kúpalisku osobne bol 

a poukázal na plesne, pričom tu dnes nie je prítomný a potreboval by je predmetné vyjadrenie k danej 

veci  

- požiadal o presný dátum návštevy a kontroly  p. Dzugasa na kúpalisku a uviedol, že v správach nie 

sú uvedené žiadne  dátumy , aj keď chyby na kúpalisku boli odstránené 

- uviedol, že úrad pre verejné obstarávanie vydáva pravidelné dokumenty, kde upozorňuje na zlé 

postupy a odcitoval to, čo hovoril p. Zreľak 

- požiadal tiež o meno konkrétneho poslanca zadávajúceho podnet  a neurážanie poslancov 

- myslí si, že sa malo vyhlásiť nové verejné obstarávanie nakoľko o danú zákazku mali záujem ďalšie 

dve firmy  

 

p. primátor 

- požiadal o slušnosť a neurážanie a vyzval k preukázaniu svojich aktivít pre mesto ako poslanec 

 

p. Škára 

- potvrdil, že po prehliadke spolu s p. Soliarom boli nájdené plesne 

- uviedol, že kritéria na verejné obstarávanie neboli nastavené objektívne, poukazujúc na túto 

kežmarskú firmu 

- opýtal sa p. Dzugasa, aký má názor na to, že mesto pri zmluve o dielo nezakomponuje do textu 

klauzulu zádržného, keďže je tam možnosť zániku firmy? 

- požiadal o uvedenie rozdielu ušetrenia peňazí pri vykonávaní prác cez VPS a cez firmu Merate 

 

p. primátor 

- uviedol, že kritérií je veľa a opýtal sa či v rámci zverejnenia ponuky bolo definované ako kritérium 

časť nástupu aj s konkrétnou minutážou 

 

p. Rontová 

- súťažné podklady sú zverejnené na ÚVO kompletne  
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- zádržné sa uvádza v platových podmienkach a nie v kriteriách, nesmie sa zadržiavať a uvoľňuje sa 

po preberacom protokole alebo po ukončení koaldačného rozhodnutia.  

- uviedla, že kritéria sú presne určené, a  okrem  cenového kritéria,  kritériom môže byť aj 

ekonomicky najvýhodnejšia ponuka,   

-následne uviedla, že kritériom pri VO kúpaliska bolo cenové kritérium s váhou 70%, čas na 

realizáciu predmetu verejného obstarávania v kalendárnych dňoch s váhou 15% a čas nástupu  na 

odstránenie poruchy od jej oznámenia s váhou 15% 

 

p. primátor 

- vyzval p. Škáru , aby svoje tvrdenie ozrejmil ,kde svoje tvrdenie vzal p. Škára späť a zároveň 

požiadal o zváženie slov a obviňovaní 

 

p. Teraj 

- uviedol, že vždy sú stanovené podmienky  v rámci verejného obstarávania, ktoré sú zverejnené 

v obchodnom vestníku pre verejné obstarávanie , a keďže bola iba1 firma , ktorá tieto dodržala, nebol 

ani dôvod, a nebolo by to ani férové voči tejto firme, ktorá ako jediná splnila súťažné podmienky, 

aby verejné obstarávanie bolo zrušené 

 

p. Matia 

- podotkol, že kontrola vo svojej správe neuvádza, že vo vestníku je opis predmetu zákazky označený 

ako B1 , a z toho sú práce rozdeľované na:   SO 01, SO02, SO04, SO05, SO06, SO07  

- nie je uvedený dôvod prečo práce č. SO01, SO03, SO04 realizovali verejnoprospešné služby ? 

 

p. Teraj 

- uviedol, že ide o kontrolu procesu verejného obstarávania, proces bol vyhodnotený ako 

transparentný a preto bola zmluva uzatvorená 

 

p. Jankura 

- uviedol, že sa preberajú veci, ktoré sú irelevantné a nepatria tu,  a ocenil prácu p. Teraja  

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku berie na vedomie predloženú správu hlavného kontrolóra 

z vykonaných kontrol.  
 

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 2 

za: Majorová Garstková, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, 

Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

zdržal sa: Matia, Polák 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 96/2018 

 

 

p. primátor 

- mrzí ho, že  neustále dochádza k spochybňovaniu práce ľudí pracujúcich pre mesto a zároveň 

poďakoval p. kontrolórovi a p. Dzugasovi za ich prácu 
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p. Teraj 

- poďakoval za súčinnosť p. Dzugasovi 

 

 

 

 

5. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2018.  

 

p. Teraj 
- informoval o predloženom materiáli 

 

p. Majorová Garstková 

- opýtala sa na plánovanú kontrolu č. 2. do kedy bude trvať 

 

p. Teraj 

- do 30. 06. 218 

 

p. Majorová Garstková 

- navrhla doplniť plán kontrolnej činnosti 

- č. 3. kontrola vybavovania sťažností a petícií na MsÚ za roky 2016, 2017 do 30. 06. 2018 

- č. 4. kontrola uplatňovania rozpočtovej a ekonomickej klasifikácie v meste Kežmarok 

s prihliadnutím na preukázanie kapitálových výdavkov za roky 2016 a 2017 

 

Hlasovanie za kontrolu č. 3 

za: 6, proti: 0, zdržal sa: 8 

za: Matia, Polák, Majorová Garstková, Havírová, Müncnerová, Škára 

zdržal sa: Jankura, Hencel, Levická, Wagner, Sabolová, Jendrejčák, Holova, Perignáth 

chýba: Zreľak 

 

Návrh neprešiel. 

 

Hlasovanie za kontrolu č. 4 

za: 6, proti: 0, zdržal sa: 8 

za: Matia, Polák, Majorová Garstková, Havírová, Škára, Müncnerová 

zdržal sa: Jankura, Hencel, Levická, Wagner, Sabolová, Jendrejčák, Holova, Perignáth 

chýba: Zreľak 

 

Návrh neprešiel. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku    s c h v a ľ u j e    plán kontrolnej  činnosti hlavného 

kontrolóra mesta Kežmarok na obdobie 2. polroka  2018 podľa predloženého návrhu. 

 

za: 10, proti: 1, zdržal sa: 4 

za: Perignáth, Jendrejčák, Holova, Müncnerová, Jankura, Sabolová, Havírová, Levická, Wagner, 

Hencel 

proti: Majorová Garstková 

zdržal sa: Polák, Matia, Zreľak, Škára 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 97/2018 
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6. Návrh VZN mesta Kežmarok  č. 6/2018, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 8/2017 o 

financovaní základných umeleckých škôl, materských škôl a školských zariadení, ktoré sú 

zriadené na území mesta Kežmarok, v znení VZN č. 3/2018. 

 

 

 

p. Perignáth 

- uviedol, že VZN rieši zníženie výšky poskytovania finančných prostriedkov pre deti v MŠ a ZŠ 

s MŠ sv. Kríža 

- dal pozmeňujúci návrh, ktorý následne prečítal 

 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 1 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth  

zdržal sa: Müncnerová 

 

Pozmeňujúci návrh prešiel. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku sa uznieslo na všeobecne záväznom nariadení mesta 

Kežmarok č. 6/2018, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie č. 8/2017 

o financovaní základných umeleckých škôl, materských škôl a školských zariadení, ktoré sú 

zriadené na území mesta Kežmarok v znení všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2018 so 

schváleným pozmeňujúcim návrhom. 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 1 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, , 

Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

zdržal sa: Müncnerová 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 98/2018 

 

7 a) Návrh VZN mesta Kežmarok č. 7/2018, ktorým sa ruší Centrum voľného času ako súčasť 

základnej školy – Grundschule, Hradné námestie 38, Kežmarok. 

 

p. Perignáth 

- navrhol v závere VZN zmeniť účinnosť, ktorú následne odôvodnil 

 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh: 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku sa uznieslo na všeobecne záväznom nariadení mesta 

Kežmarok č. 7/2018, ktorým sa ruší Centrum voľného času, Hradné námestie 38, Kežmarok, 
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ako súčasť Základnej školy - Grundschule, Hradné námestie 38, Kežmarok v znení 

pozmeňujúceho návrhu. 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 99/2018 

 

 

7 b) Dodatok č. 10 k zriaďovacej listine ZŠ – Grundschule, Hlavné námestie 38, Kežmarok. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje dodatok č. 10 k zriaďovacej listine č. 97/522 

sekr. zo dňa  18. 12. 1997 Základnej školy – Grundschule, Hradné námestie 38, Kežmarok 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 100/2018 

 

 

8. Návrh VZN mesta Kežmarok č. 8/2018 o vyhradení miest na umiestňovanie volebných 

plagátov na verejných priestranstvách počas volebnej kampane na území mesta Kežmarok. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku sa uznieslo na: 

 

Všeobecne záväznom nariadení mesta Kežmarok č. 8/2018 o vyhradení miest na umiestňovanie 

volebných plagátov na verejných priestranstvách počas volebnej kampane na území mesta 

Kežmarok.  

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 101/2018 

 

 

9. Návrh VZN mesta Kežmarok č. 9/2018, ktorým sa určuje suma úhrady za sociálnu službu, 

spôsob jej určenia a platenia úhrady za poskytovanie sociálnej služby v Zariadení pre seniorov 

a Zariadení opatrovateľskej služby Kežmarok. 

 

p. Polák 

- opýtal sa v čom sú zmeny vo VZN oproti pôvodnému? 

- opýtal sa nakoľko ide o zmenu výšky úhrady, prečo nebolo VZN prerokované v komisii financií 
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p. Levická 

- uviedla, že VZN prešlo cez sociálnu komisiu, ktorá súhlasí s navrhovanou výškou úhrady – zmena 

poplatku nájomného kvôli zlepšeniu poskytovaniu služieb  

 

p. Perignáth 

- uviedol, že všetkým členom komisie poslal VZN s požiadavkou, aby sa vyjadrili 

 

p. Jankura 

- potvrdil tvrdenie p. viceprimátora 

 

p. Trautmanová 

-uviedla, že dôvodom je prebiehajúca rekonštrukcia  2 oddelení v zariadení kvôli nevyhovujúcemu 

stavu 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku sa uznieslo na Všeobecne záväznom nariadení mesta 

Kežmarok č. 9/2018, ktorým sa určuje suma úhrady za sociálnu službu, spôsob jej určenia 

a platenia úhrady za poskytovanie sociálnej služby v Zariadení pre seniorov a Zariadení 

opatrovateľskej služby Kežmarok. 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 102/2018 

 

 

10. Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu mesta Kežmarok za rok 2017. 

 

p. Teraj 

- informoval o predloženom materiáli 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  b e r i e   n a     v e d o m i e  Stanovisko hlavného 

kontrolóra mesta Kežmarok k Záverečnému účtu za rok 2017. 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 103/2018 

 

 

11. Záverečný účet mesta Kežmarok za rok 2017. 

 

p. primátor 

- uviedol, že mesto v minulom roku hospodárilo dobre 
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- hľadajú najmä externé zdroje s tým, že vlastné zdroje nemíňajú a investujú ich do objektov kde 

nevedia nájsť externú podporu . Ušetrená suma je: 1 154 498,27 € 

 

p. Škára 

- uviedol, že pod záverečný účet patrí aj účtovná uzávierka mesta, kde ho zaujímalo niekoľko otázok, 

ktoré následne predniesol:  

 

p. primátor 

- upozornil poslanca, že všetky pripomienky majú byť zasielané mailom, čo p. Škára odôvodnil, že 

to nestihol 

 

p. Zentková 

- pasívne súdne spory- zodpovie p. Bednárová 

 

 

p. Bednárová 

- v poznámkach individuálnej účtovnej závierky je presný popis súdnych sporov, že ide o  súdne 

spory, keď nemocnica bola ešte príspevkovou organizáciou a po zániku prešli zo zákona všetky 

práva a povinnosti na mesto ako zriaďovateľa 

- súdne spory nie sú ešte právoplatne ukončené, ale je to len z procesných dôvodov 

- je to z dôvodu, že na žalobcu, ktorý v tom čase žaloval príspevkovú organizáciu bol vyhlásený 

konkurz  

-zo zákona musíme viesť rezervu, ale nevedieme ju v plnej výške, pretože sa má rozhodnúť už len 

o trovách konania, ktoré ale bude platiť žalobca 

- v závere skonštatovala, že reálna hrozba už nehrozí  

 

p. prednosta 

- ozrejmil navýšenie osobných miezd medzi r. 2016-2017:  1. dôvodom je zvýšenie min. mzdy  

2.  zvýšenie miezd vo verejnej správe, hlavne v  sociálnej sfére 

3.  podstatnú časť navýšenia je potrebné hľadať v zriadení  Centra podpory regionálneho rozvoja , 

ktoré v roku 2017 fungovalo v rámci mesta a v roku ešte 2016 nie , pričom v roku 2016 bolo 

fungovanie centra financovaného z regionálneho príspevku 

- uviedol, že nastali drobné organizačné zmeny (obsadenie školského úradu) 

 

p. Zentková 

- výnos z predaja majetku na účte č.  641 – ide o výnos zo zámeny pozemkov a na účte 541 je náklad 

– to tvorí rozdiel 

- účet 658 – rozpustená opravná položka z dôvodu pozitívneho výsledku hospodárenie spoločností 

- 694 – kapitálové transfery – boli  zaradené stavby financované z cudzích zdrojov, ktoré sa začali 

odpisovať 

 

p. Škára 

- požiadal o finančné  výsledky z EĽRA 2017 – kde výnosy sú vo výške 6014,- € z toho tržby 

z reklám činia 6000,- €? 

- vykázať evidenciu tržby z predaja lístkov EĽRA? 

- opýtal sa aké sú  priame výnosy z EĽRA v roku 2017? 

 

p. prednosta 

- festival EĽRO je organizované mestom a  príspevk. organiz. MsKs a mesto prispieva zo zdrojov, 

ktoré plynu z vyberania vstupného  
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- príjmy z EĽRA plynú do rozpočtu mesta, okrem príjmov z reklamy, ktoré idú do kasy  MsKs 

- vo výdavkovej časti väčšia časť ide z pokladne MsKs 

- mesto prispieva MsKs vo výške 175 000,- € na EĽRO  a sumou 20 000,- € na 4 bežné konané  trhy 

- uviedol, že na vyúčtovanie EĽRA čakajú vždy až do konca roka z dôvodu prebiehajúcich platieb 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

Schvaľuje 

 

1. Záverečný  účet  Mesta  Kežmarok  za  rok  2017  a celoročné hospodárenie Mesta 

Kežmarok za rok 2017 bez výhrad.  

2. Použitie zostatku finančných operácií vo výške 1 154 498,27 € podľa § 15 ods. 1 písm. c) 

zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov na tvorbu Rezervného fondu Mesta 

Kežmarok.  

3. Hospodárenie príspevkových organizácií Mesta Kežmarok za rok 2017 takto:       

a) Verejnoprospešné služby mesta Kežmarok - výsledok  hospodárenia za rok 2017 – kladný vo 

výške  90 899,11 €‚ z toho záporný hospodársky výsledok z hlavnej činnosti  v čiastke 13 426,34 

€ a kladný hospodársky výsledok z podnikateľskej činnosti v čiastke 104 325,45 €. Kladný 

hospodársky výsledok z podnikateľskej činnosti vo výške 104 325,25 € organizácia použije na 

tvorbu rezervného fondu vo výške 13 426,34 € v súlade s  § 25  zákona  č. 523/2004 Z. z.  o  

rozpočtových   pravidlách   verejnej  správy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v 

platnom znení a vysporiada stratu z hlavnej činnosti za rok 2017 a zvyšok zisku z 

podnikateľskej činnosti vo výške 90 899,11 € poukáže na účet zriaďovateľa, t. j. mesta 

Kežmarok.      

 

b) Mestské kultúrne stredisko - výsledok  hospodárenia za rok 2017 – kladný  vo výške 37 

330,81 €‚ z toho kladný hospodársky výsledok z  hlavnej  činnosti  v  čiastke  30 302,30 € a 

kladný hospodársky výsledok z podnikateľskej činnosti v čiastke 7 028,51 €‚ ktorý organizácia 

použije na tvorbu rezervného fondu v súlade s  § 25  zákona  č. 523/2004 Z. z.  o  rozpočtových   

pravidlách   verejnej  správy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v platnom znení.  

  

berie na vedomie  

  

schodok rozpočtového hospodárenia Mesta Kežmarok za rok 2017 vo výške 1 494 551,06 € 

zistený podľa ustanovení § 10 ods. 3 písm. a) a b)  zákona  č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov upravený  o nevyčerpané prostriedky  zo ŠR a iné účelovo určené prostriedky podľa  

§ 16 ods. 6 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov v sume 118 638,35 €, t.j. celkom 

vo výške 1 613 189,41 €.  
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potvrdzuje  

  

podľa § 16 ods. 8 zákona č. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a 

o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov vysporiadanie schodku 

bežného a kapitálového rozpočtu Mesta Kežmarok v roku 2017 vo výške 1 613 189,41 € 

zisteného podľa ustanovení  § 10  ods.  3 písm. a) a b)  zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov z Rezervného fondu Mesta Kežmarok 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 104/2018 

 

p. primátor 

- vyzval poslancov aby svoje otázky posielali dopredu 

 

12. Inventarizácia majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov mesta Kežmarok a jeho 

príspevkových a rozpočtových organizácií za rok 2017. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku berie na vedomie výsledky inventarizácie majetku, 

záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov vrátane vysporiadania inventarizačných rozdielov 

Mesta Kežmarok a jeho nasledovných príspevkových a rozpočtových organizácií za rok 2017: 

- Mestské kultúrne stredisko Kežmarok, 

- Verejnoprospešné služby mesta Kežmarok, 

- Materská škola, Severná 5, Kežmarok (stav k 31. 08. 2017), 

- Materská škola, Cintorínska 3, Kežmarok, 

- Materská škola, Karola Kuzmányho 41, Kežmarok, 

- Materská škola, Možiarska 1, Kežmarok, 

- Základná škola, Dr. Daniela Fischera 2, Kežmarok, 

- Základná škola - Grundschule, Hradné námestie 38, Kežmarok, 

- Základná škola s materskou školou, Nižná brána 8, Kežmarok, 

- Základná umelecká škola Antona Cígera, Hviezdoslavova 12, Kežmarok, 

- Základná umelecká škola,  Petržalská 21, Kežmarok, 

- Centrum voľného času, Kežmarok, 

- Zariadenie pre seniorov a zariadenie opatrovateľskej služby, Kežmarok. 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 105/2018 
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13. Aktualizácia Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Kežmarok na roky 2014 – 2020. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje Aktualizáciu Komunitného plánu sociálnych 

služieb mesta Kežmarok pre roky 2014 – 2020.  

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 106/2018 

 

 

14. Určenie úväzku primátora mesta Kežmarok.   

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

u r č u j e  

 

V zmysle §11 ods. 4 písm. i) zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov, že vo funkčnom období 2018 až 2022 bude primátor 

mesta Kežmarok vykonávať funkciu na plný úväzok.  

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 107/2018 

 

 

15. Návrh na vymenovanie riaditeľa VPS Kežmarok  

 

p. Perignáth 

- objasnil proces výberového konania riaditeľa VPS 

 

p. Horský 

- stručne sa predstavil  

 

p. Matia 

- poukázal na voľbu riaditeľa Technických služieb, kde sa pracovníci technických služieb zdržali 

hlasovania a tak odporúčal sa zdržať hlasovania p. poslancovi Holovovi , z dôvodu, že ide 

o rodinného príslušníka 

 

p. Polák 

- opýtal sa prečo nebolo v materiáli uvedené meno, pričom z rovnakého dôvodu sa zdrží hlasovania 

 

Mestské  zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

b e r i e   n a      v e d o m i e        
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vzdanie sa funkcie p. riaditeľa Verejnoprospešných služieb mesta Kežmarok príspevkovej 

organizácie Ing. Jána Soliara ku dňu 30.06.2018  

 

m e n u j e   Ing. Branislava Horského 

 

do funkcie riaditeľa Verejnoprospešných služieb mesta Kežmarok  s účinnosťou  

od  01.07.2018.        

 

za: 8, proti: 0, zdržal sa: 7 

za: Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Müncnerová, Jankura, Perignáth 

zdržal sa: Zreľak, Škára, Holova, Jendrejčák, Majorová Garstková, Polák, Matia 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 108/2018 

 

 

p. primátor 

- zablahoželal p. Horskému a poďakoval za prácu p. Soliarovi 

 

 

16. Návrh nominantov mesta Kežmarok za členov Správnej rady Nemocnice Dr. Vojtecha 

Alexandra v Kežmarku n.o. 

 

 

p. Polák 

opýtal sa, že nezaregistroval stretnutie, na ktorom sa poslancom tieto 3 mená kandidátov predložili, 

čo podľa jeho názoru v zmysle Štatútu malo byť splnené 

 

p. primátor 

- poznamenal, že návrh na kandidátov môžu poslanci predložiť, čo neurobili 

 

p. Matia 

- uviedol, že bol pri tvorbe štatútu a obrátil sa na podmienky voľby členov správnej rady, ktoré 

prečítal a zdôraznil bod, že návrh na 3 členov správnej rady predkladá primátorovi MsZ, k čomu 

nedošlo  

- spýtal sa, či opačný postup, že primátor predkladá návrh MsZ je v súlade so štatútom 

 

p. Perignáth 

- fakticky reagoval na otázku p. Matiu 

 

p. Bednárová 

- odpovedala na otázku p. Matiu a uviedla, že  podľa Štatútu mesta  čl.6 ods.3 písm. a) troch členov 

správnej rady  predkladá primátorovi  MsZ, ale MsZ ako kolektívny orgán nevie rozhodnúť o týchto 

nominantoch iným spôsobom ako spoločným hlasovaním  a prijatím uznesenia 

- v zmysle zákona o obecnom zriadení program MsZ tvorí a predkladá primátor mesta, čo ale nie je 

prekážkou pre predloženie ďalších návrhov zo strany poslancov 

p. Matia 

- objasnil, že presne citoval štatút, a chce sa len vyhnúť neplatnému zvoleniu 
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p. prednosta 

- ozrejmil, že proces sa riadi zákonom o obecnom zriadení, kde navrhované právo majú všetci 

kompetentný 

 

p. Polák 

- opýtal sa, v ktorých inštitúciách p. primátor pôsobí, ako aj na dôvody, pre ktoré medzi týmito 

navrhovanými kandidátmi nie je p. Matia,, prečo nie je nominovaný ani súčasný predseda správnej 

rady,  prečo je tam navrhovaná p. Havírová, keď predtým sa ju nikdy nepodarilo  zvoliť za členku 

správnej rady, aj keď sa o to pokúšali 

- predložil pozmeňujúci návrh na doplnenie nominantov za členov správnej rady, a to p. Majorovú 

Garstkovú a p. Matiu  

- predložil procedurálny návrh na tajnú voľbu  

 

Hlasovanie za procedurálny návrh za tajné hlasovanie: 

za: 10, proti: 1, zdržal sa: 4 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, Škára, Zreľak, Jankura, 

Perignáth 

proti: Havírová 

zdržal sa: Wagner, Hencel, Holová, Levická 

 

Procedurálny návrh na tajné hlasovanie prešiel. 

 

p. primátor 

- ozrejmil aktuálnu situáciu, kde sa vyjadril, že v nemocnici už máme strategického partnera a hoci 

pri niektorých rozhodnutiach je potrebný 100% súhlas správne rady, tak štatutár mesta by mal byť 

pri každom rokovaní 

- zdôvodnil nomináciu všetkých osôb, ktoré on navrhol 

-vyzval p. Poláka k zdôvodneniu ním navrhovaných nominantov 

 

p. Polák 

- vyjadril svoje dôvody na doplnenie p. Majorovej-Garstkovej a p. Matiu. P. Matiu z dôvodu, že  pri 

rokovaní spoločnosti Agel prejavil znalosti a schopnosť reagovať na podnety. P.  Majorovú kvôli 

dôveryhodnosti  

 

p. Matia 

- diskusný príspevok k nenavrhnutiu jeho osoby ako člena správnej rady 

 

p. Hencel 

- ozrejmil, že sa bodom zaoberali aj na zdravotnej komisii 

- diskusný príspevok 

 

p. Sabolová 

- prečítala výsledok tajnej voľby 

 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

schvaľuje  
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podľa článku 6 odsek 3 písm. a) Štatútu neziskovej organizácie Nemocnica Dr. Vojtecha 

Alexandra v Kežmarku   

 

1. PhDr. Mgr. Jána Ferenčáka  , nar. ...............  rod.č.: ..............................  

 

trvale bytom: ......................................................................................... 

 

2. Ing. Veroniku  Havírovú  , nar. ...............  rod.č.: ..............................  

 

trvale bytom: ......................................................................................... 

 

3. MUDr. Jána Hencela  , nar. ...............  rod.č.: ..............................  

 

trvale bytom: ......................................................................................... 

 

za nominantov  Mesta Kežmarok  ako členov Správnej rady  Nemocnice  Dr. Vojtecha 

Alexandra v Kežmarku n.o. 

 

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 2 

za: Majorová Garstková, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, 

Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

zdržal sa: Polák,  Matia 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 109/2018 

 

 

17. Návrh na delegovanie zástupcu mesta do Rád škôl. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku   

o d v o l á v a   

k 30.06.2018 Mgr. Silviu Oleníkovú  ako zástupcu zriaďovateľa z radov zamestnancov Mesta 

Kežmarok  z Rady školy pri  

Základnej škole s materskou školou, Nižná brána 8, Kežmarok,  

Základnej škole, Hradné námestie 38,Kežmarok,  

Základnej škole, Dr.Daniela Fischera 2, Kežmarok,  

Materskej škole, Možiarska 1, Kežmarok  

Materskej škole, Karola Kuzmányho 41,Kežmarok,  

Materskej škole, Cintorínska 3, Kežmarok,  

Materskej škole, 5, Kežmarok,  

Základnej umeleckej škole Antona Cígera, Hviezdoslavova 12, Kežmarok, Základnej 

umeleckej škole, Petržalská 21, Kežmarok   

 

a z 

 

Rady školského zariadenia pri Centre voľného času, Generála Štefánika 47, Kežmarok.  

 

d e l e g u j e   
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Mgr. Valériu Černohorskú  ako zástupcu zriaďovateľa z radov zamestnancov Mesta 

Kežmarok  do Rady školy pri  

Základnej škole s materskou školou, Nižná brána 8, Kežmarok,  

Základnej škole, Hradné námestie 38,Kežmarok,  

Základnej škole, Dr.Daniela Fischera 2, Kežmarok,  

Materskej škole, Možiarska 1, Kežmarok  

Materskej škole, Karola Kuzmányho 41,Kežmarok,  

Materskej škole, Cintorínska 3, Kežmarok,  

Základnej umeleckej škole Antona Cígera, Hviezdoslavova 12, Kežmarok, Základnej 

umeleckej škole, Petržalská 21, Kežmarok   

 

a do  

 

Rady školského zariadenia pri Centre voľného času, Generála Štefánika 47, Kežmarok.  

 

s účinnosťou od    01.07.2018. 

 

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

chýba: Holova, Havírová 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 110/2018 

 

 

18. a) Stanovisko hlavného kontrolóra k prekleňovaciemu úveru. 

 

p. Majorová Garstková 

- opýtala sa na veci uvedené v dôvodovej správe, ktoré požiadala vysvetliť, keďže p. kontrolór 

uviedol, že  úver na zaťaženie mesta je vo výške 150,- € k dnešnému dňu, pričom investičný úver  

v r. 2017 sa bral vo výške 600 000,- € na opravu mosta na Severe a rekonštrukciu cesty pri Trhovišti 

 

p. Zentková 

- vyjadrila sa, že čerpanie úveru ešte nezačalo z dôvodu, že ešte nezačali ani žiadne opravy, a táto 

suma 150,- € sa musela čerpať, lebo to vyplývalo z uzavretej zmluvy 

 

p. Perignát 

- uviedol, že k zachovaniu dohodnutých podmienok v úvere sa musela táto čiastka prečerpať a bolo 

to prerokované na finančnej komisii 

 

Mestské zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra Mesta Kežmarok 

k dodržaniu podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania a to prekleňovacieho 

úveru na financovanie projektov „Rekonštrukcia a rozšírenie kapacít Materskej školy 
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Možiarska 1, Kežmarok“ a „Cyklochodník okolo historického centra mesta Kežmarok“ v sume  

755 000 €. 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Perignáth 

neprítomn: Jankura 

 

p. primátor 

- vysvetlil , že tieto finančné prostriedky sú  viazané na  schválené projekty  z eurofondov a budú po 

doručení z eurofondov v plnej výške použité na splatenie tohto úveru, z tohto dôvodu sa 

nezapočítavajú do dlhu mesta 

- mesto sa podieľa na spolufinancovaní vo výške 5% 

- uviedol, že všetky schválené projekty sa plánujú riešiť cez prekleňovacie úvery, aby nezaťažili 

rozpočet mesta 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 111/2018 

 

 

b) Návrh na schválenie prekleňovacieho úveru na projekty – Cyklochodník okolo historického 

centra mesta Kežmarok a Rekonštrukcia a rozšírenie kapacít Materskej školy Možiarska 1, 

Kežmarok. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

schvaľuje  

 

prefinancovanie projektov „Rekonštrukcia a rozšírenie kapacít Materskej školy Možiarska 1, 

Kežmarok“ a „Cyklochodník okolo historického centra mesta Kežmarok“ v rámci operačného 

programu Integrovaný regionálny operačný program spolufinancovaného Európskym fondom 

regionálneho rozvoja od spoločnosti Všeobecná úverová banka, a.s. za nasledovných 

podmienok: 

Druh úveru:    prekleňovací úver 

Výška úveru:   755 000,00 EUR 

Účel úveru:  financovanie projektov „Rekonštrukcia a rozšírenie kapacít 

Materskej školy Možiarska 1, Kežmarok“ a „Cyklochodník okolo 

historického centra mesta Kežmarok“ 

Splatnosť úveru:   12 mesiacov od podpisu zmluvy 

Úroková sadzba:   12 M Euribor + 0,29 % marža pri splatnosti do 12 mesiacov od 

podpisu zmluvy 

Zabezpečenie úveru:  bez zabezpečenia 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Perignáth 

neprítomný: Jankura 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 112/2018 
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c) Návrh na zmenu rozpočtu mesta Kežmarok rozpočtovým opatrením č. 5/2018. 

 

p. primátor 

- ozrejmil situáciu mesta, kde uviedol úspešné hospodárenie s vysokým prebytkom 

- uviedol, že je naplánovaných veľa rekonštrukcii v meste, na ktoré budú použité ušetrené finančné 

prostriedky z úspešného hospodárenia 

- poznamenal, že ušetrené finančné prostriedky sú na základe zapájania externých zdrojov  

 

p. Perignáth 

- vyjadril sa k stanovisku, kde uviedol, že táto zmena bola rokovaná na komisii majetku a  lesného 

hospodárstva a odporúča túto zmenu schváliť s výnimkou 2 položiek týkajúcich sa zimného štadióna 

 

p. Polák 

- požiadal o vyjadrenie k navyšovaniu rozpočtu príjmovej časti 

- opýtal sa na položku o okružnej križovatke na juhu v akom štádiu riešenia sa nachádza? 

- opýtal sa na dotáciu pre príspevok verejnoprospešných služieb na chodník ul. M. Lányiho z dôvodu 

navýšenia rozpočtu, keďže sa už na ňom pracuje podľa jeho informácií 

 

p. Škára 

- požiadal o preverenie sumy uvedenej  k položke 10. 4. 3. – zimný štadión  

 

p. Perignáth 

- reagoval na otázku p. Škáru, že  ide o tohtoročný rozpočet na zimný štadión, nie celkový rozpočet 

 

p. primátor 
- spomenul položku na dofinancovanie šatní  na zimnom štadióne 

- privítal p. Hoffmanna , ktorý by k danej veci vystúpil a dal kolovať list MHK poslancom 

 

p. Hoffmann 

- oboznámil prítomných so súčasným stavom hokejovej činnosti a jeho smerovaním 

- uviedol informácie o podaných prihláškach do súťaže deti a 2. ligy mužov  a potrebu vytvoriť 

zázemie pre ďalšie fungovanie 

- uviedol zdroje na dofinancovanie a ušetrenie réžií na bežnej prevádzke  

 

p. primátor 

- uviedol, že pôvodne sa nerátalo s tým, že už teraz sa hokejisti prihlásili do súťaži a keďže sa to 

uskutočnilo po zvážení a nájdení finančných prostriedkov sa s tým stotožnil 

- uviedol, že bez šatní sa 2. liga v Kežmarku hrať nebude 

- informoval o enormnom záujme o prenájom ľadovej plochy 

 

p. Müncnerová 
- uviedla , že na zimný štadión bolo doteraz  použitých  3 600 000,- €  , čím poukázala aj na iné 

športy, ktoré treba podporovať a ich miesta rekonštruovať  

- opýtala sa ako k finančným prostriedkom prídu ostatné športy v Kežmarku 

- opýtala sa koľko finančných prostriedkov pôjde ešte na podporu zimného štadióna 

 

p. Jankura 

- potvrdil slová p. Hoffmanna , kde podotkol, že je veľký záujem o prenájom ľadovej plochy pre 

komerčné účely 
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p. Zreľak 

- reagoval na kolovaný  list, v ktorej sa žiada o súčinnosť mesta , kde požiadal o rýchlejšiu 

informovanosť o takýchto záležitostiach 

- požiadal o stanovisko MŠK k tejto záležitosti 

- požiadal o zváženie investovania peňazí na zimný štadión z dôvodu vysokej čiastky plynúcej 

z rozpočtu mesta 

 

p. primátor 
- reagoval na vystúpenie p. Zreľaka, kde uviedol potrebu riešenia tejto otázky z dôvodu veľkého 

záujmu zo strany občanov 

- poukázal na investované finančné prostriedky do rekonštrukcie iných objektov v meste, nielen do 

štadióna 

 

p. Jankura 

- dal procedurálny návrh na ukončenie rozpravy 

 

Hlasovanie za procedurálny návrh 

za: Jankura, Holova, Jendrejčák, Sabolová, Wagner, Hencel, Levická 

chýba: Majorová Garstková 

 

Procedurálny návrh neprešiel. 

 

p. Polák 

- poukázal na nerovnomernosť investovaných finančných prostriedkov v porovnaní so zimným 

štadiónom , ktorý ešte nie je dokončený a podľa neho na jeho funkčnosť budú potrebné ďalšie 

finančné prostriedky 

- skonštatoval, že sa zabúda na iné športy, napr. na lukostrelcov 

- dal pozmeňujúci návrh týkajúci sa zmeny rozpočtu zimného štadióna  

 

p. Perignáth 

- ozrejmil stanovisko komisie, v ktorej prebehlo hlasovanie za položky týkajúce sa zimného štadióna 

oddelene, ale tie 2 položky komisia neodporúčala schváliť, lebo hlasovanie bolo 3:3 

 

p. Polák 

- reagoval na vyjadrenie p. Perignátha, kde citoval jeho slova z komisie, kde sa odporúčalo schváliť, 

okrem položky 10.4.3 

 

p. Perignátht 

- zopakoval svoje vyjadrenie, kde komisia  neodporúčala schváliť tieto 2 položky 

 

p. Levická 

- pripomenula priebeh  riešenia tohto problému, kde už ide o navýšenie 2. etapy a požiadala, aby sa 

nezabudalo aj na iné športy v meste 

- podotkla, aby sa riešili aj iné miesta v meste, ktoré treba realizovať  

 

p. Sabolová 
- vyjadrila svoj názor na rozvoj ľadového hokeja a rekonštrukciu zimného štadióna 
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p. Jankura 
- pripomenul veľké výhody zimného štadióna pre obyvateľov mesta 

 

p. Matia 
- navrhol dokončenie zimného štadióna a uzavretie tohto problému 

- položil priamu otázku p. Kelbelovej, ak sa chváli navrhovaný rozpočet, či začneme hrať hokej? 

 

p. Kelbelová 

- podotkla, že zo stavebného hľadiska  funkčný štadión bude, no záleží od ďalšieho procesu, ako 

bude využívaný, kde uviedla, že čiastka 280 00,- € bude použitých na šatne 

- odporúčala dofinancovanie 

 

p. primátor 
- objasnil otázky k potrebným šatniam 

 

p. Škára  

- nadviazal na rekonštrukciu kúpaliska, kde kvôli krátkemu využívaniu tohto priestoru boli vysoké 

investície  

- nadviazal na reakciu p. Levickej, kde väčšina bola v presvedčení, že v prechádzajúcom rozpočte sú 

už zahrnuté aj šatne, kvôli ktorým došlo k terajšiemu navýšeniu  

-  podotkol, že dochádza k tomu z dôvodu slabej spolupráce medzi  vedením  mesta a poslancami 

 

p. Zreľak 
- požiadal o objasnenie ako bude realizácia s vyčlenenou sumou prebiehať 

 

p. Hencel 

- požiadal o súhrnne vyjadrenie p. Hoffmanna a o vyjadrenie k mantinelom Ing. Kelbelovu 

- požiadal o vyjadrenie k  funkčnosti štadióna  

- požiadal o  opätovné rozvrhnutie  investícií 

 

p. Müncnerová 

- opýtala sa, či je určená konečná suma na dokončenie štadióna, ktorá sa už nebude navyšovať 

- vyjadrila sa jasne, že nie je proti štadiónu, ale nie za toľko peňazí 

 

p. primátor 

- odpovedal na otázku p. Zreľaka, kde je predpoklad dokončenia už  v 3.etapách, kde bude vyhlásená 

verejná súťaž na šatne 

 

p. Kelbelová 
- doplnila, že podľa zmluvy môže ísť o navýšenie sumy o 15% 

- odpovedala na otázku o mantineloch kde bolo diskutabilné zaradenie starých mantinelov do nového 

štadióna k čomu prebehlo schvaľovanie, ktoré prešlo s príspevkom Zväzu ľadového hokeja 

- upravovali sa z dôvodu zmeny ľadovej plochy 

- uviedla, že štadión bude funkčný aj keď sú tam menšie nedostatky z bezpečnostného hľadiska , 

osvetlenia a podobne, ktoré sa budú postupne riešiť 

- konečná suma sa nedá uviesť z dôvodu, že nevieme podľa akých možnosti budeme stavbu 

dokončievať 
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p. Hoffmann 
- doplnil , že tento objekt je investične náročná z dôvodu veľkosti a prevádzky objektu  ,aj keď 

ostatné objekty sú taktiež veľmi dôležité 

 

p. primátor 

- reagoval na otázku p. Poláka, kde predostrel zmeny v rozpočte mesta v závislosti od situácie 

v meste 

- podotkol, že vždy je všetko ide cez schválenia MsZ  

 

p. Kelbelová 

- objasnila situáciu križovatky Juh, kde prebieha územné konanie 

- uviedla, že bolo potrebné majetkovoprávne  vysporiadanie časti pozemku pod križovatkou , ktoré 

ešte prebieha a po schválení sa môže začať stavebné konanie  

- reagovala na chodník na ul. M. Lányiho , kde došlo k presunu kapitoly  zo stavebného oddelenia na 

VPS a tým sa čaká na úhradu z ich účtu 

 

p. Polák 
- opýtal sa, či je možná garancia spustenia hry po odsúhlasení tejto sumy 

 

p. primátor 
- vyjadril sa, že hrať sa dá už teraz, len sa dohliada za zlepšovanie kvality 

 

p. Kelbelová 
- potvrdila  vyjadrenie p. primátora 

 

p. Hoffmann 

- vyjadril sa, že v tomto stave je umožnené fungovanie štadióna 

 

p. Polák 

- požiadal o vyjadrenie aké súťaže sa spustia 

- po vysvetlení situácie zo strany p. Hoffmanna  stiahol pozmeňujúci návrh  

 

 

 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku   

  

s c h v a ľ u j e     

  

zmenu rozpočtu Mesta Kežmarok pre rok 2018 rozpočtovým opatrením č. 05/2018 podľa 

predloženého návrhu.  

  

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku   

  

s c h v a ľ u j e  

  

zvýšenie schváleného bežného príspevku pre Mestské kultúrne stredisko na rok 2018 o čiastku 

6 000 €.  
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Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku   

  

s c h v a ľ u j e   

  

kapitálový príspevok pre Mestské kultúrne stredisko na rok 2018 v čiastke 25 000 €.  

  

 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku   

  

s c h v a ľ u j e   

  

kapitálový príspevok pre Verejnoprospešné služby Mesta Kežmarok na rok 2018 v čiastke 125 

170 €.  

  

  

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku   

  

s c h v a ľ u j e   

  

zvýšenie schváleného bežného príspevku pre Verejnoprospešné služby Mesta Kežmarok na rok 

2018 o čiastku  31 370 €.  

 Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku   

  

s c h v a ľ u j e  

  

doplnenie vecného použitia finančných prostriedkov z Rezervného fondu Mesta Kežmarok v 

roku 2018 na finančné krytie nasledujúcich kapitálových aktivít:  

 

 

 

 

 

 

Prvok 3.4.3  Rekonštrukcia plochej strechy Polikliniky (nad Bufetom) vrátane PaPD  

Prvok 3.4.3  Rekonštrukcia elektrorozvodov Dr. Fischera 7 vrátane PaPD  

Prvok 3.4.3  Rekonštrukcia kotolne Reduta vrátane PaPD  

Prvok 3.4.3  Rekonštrukcia strechy AB Spravbytherm, s.r.o. vrátane PaPD  

Prvok 7.1.1  Okružná križovatka JUH vrátane PaPD  

Prvok 7.1.3  Rozšírenie parkoviska pri kúpalisku vrátane PaPD  

Prvok 7.1.2  Chodník na Starom cintoríne vrátane PaPD  

Prvok 7.1.2  Chodník – M. Lányiho – Bažant – II. etapa vrátane PaPD Prvok  

Prvok 7.1.2  Rekonštrukciu chodníkov na ulici Trhovište I. časť vrátane PaPD  

Prvok 7.1.2  Chodník na M. Lányiho okolo hlavnej cesty vrátane PaPD  

Prvok 9.1.1  MŠ, Možiarska s jedálňou – Rekonštrukcia chodníkov vrátane PaPD  

Prvok 9.2.3  ZŠ s MŠ, Nižná brána – Rekonštrukcia chodníkov vrátane PaPD  



 

 

33 
 

Prvok 9.2.1  ZŠ, Dr. D. Fischera – Rekonštrukcia chodníkov vrátane PaPD  

Prvok 9.2.3  Oplotenie areálu Centra voľného času Kežmarok vrátane PaPD  

Prvok 10.4.3  Rekonštrukcia zimného štadióna v Kežmarku  

Prvok 11.3.6 Obnova administratívnej budovy Mestského kultúrneho strediska na ulici Starý 

trh č. 47 vrátane PaPD  

  

  

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

  

s c h v a ľ u j e   

  

jednorazovú odmenu  predsedovi a  členom  komisie  pre tvorbu návrhu strategického 

smerovania činnosti  Nemocnice Dr. Vojtecha Alexandra v Kežmarku  n.o. za  prácu  v 

mesiacoch  január  až  marec  2018  takto:  

  

Predsedovi komisie  vo výške 720,- eur. Členom  komisie  vo  výške  po  360,- eur  

  

Odmena  bude   predsedovi a členom komisie  vyplatená  samostatne  v júli  vo  výplatnom 

termíne  za mesiac  jún. 

 

za:  proti: 15 , zdržal sa: 0 Škára, Müncnerová 

za: Matia, Polák, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Zreľak, Perignáth, Holova, 

Jankura, Hencel 

zdržali sa: Müncnerová, Škára   

neprítomný: Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenia dostali č. 113/2018, 114/2018, 115/2018, 116/2018, 117/2018 a 119/2018 

 

 

 

19. Správa komisie na ochranu verejného záujmu a návrh na začatie konania. 

 

p. Zreľak 

- informovalo predloženom materiáli 

 

1) Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku berie na vedomie správu o činnosti Komisie pre 

ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií funkcionárov mesta 

 

za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Polák, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, Zreľak, Perignáth 

chýba: Majorová Garstková, Holova, Škára, Jankura, Hencel 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 120/2018 

 

 

2) Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku poveruje Komisiu pre ochranu verejného záujmu, aby 

pripravila podklady pre začatie konania vo veci ochrany verejného záujmu podľa  

ústavného zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií 
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funkcionárov mesta, pretože zistenia nasvedčujú tomu, že porušil povinnosť podľa čl. 7 

ods. 1 ústavného zákona na najbližší termín konania Mestského zastupiteľstva.  

 

za: 6, proti: 2, zdržal sa: 3 

za: Matia, Levická, Havírová, Sabolová, Müncnerová, Zreľak 

proti: Perignáth, Wagner 

zdržal sa: Škára, Jendrejčák, Polák 

chýba: Majorová Garstková, Holova, Jankura, Hencel 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 121/2018 

 

 

20. Návrh na schválenie spolufinancovania a predloženia žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok zo zdrojov EU na projekt: Vodozádržné opatrenia v urbanizovanej krajine – 

parkoviská. 

 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

  

s c h v a ľ u j e   

 

a) predloženie ŽoNFP na projekt: „Vodozadržné opatrenia v intraviláne mesta 

Kežmarok“ 

b) výšku spolufinancovania projektu a to 9 421,50 € z celkových oprávnených výdavkov 

projektu,  

c) kód výzvy, t.j. OPKZP-PO2-SC211-2018-40 

 

za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová,  Jendrejčák, Müncnerová, Škára, Zreľak, 

Jankura, Perignáth 

chýba: Majorová, Sabolová, Holova 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 122/2018 

 

 

21. Návrh na schválenie spolufinancovania a predloženia žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok zo zdrojov EÚ na projekt: Lokálna nízko uhlíková stratégia mesta Kežmarok. 

 

p. Škára 

- opýtal o čo v projekte ide 

 

p. primátor 

- informoval , že ide o stratégiu na zníženie produkcie oxidu uhlíka  

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

schvaľuje 

 

a) predloženie ŽoNFP na SO s názvom projektu: „Lokálna nízko uhlíková stratégia mesta 

Kežmarok“  
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b) celkové oprávnené výdavky projektu vo výške 31 200,00 € 

 

c) maximálne celkové spolufinancovanie projektu (5 % z celkových výdavkov) vo výške 1 560,00 € 

 

d) kód výzvy, t. j. OPKZP-PO4- SC441-2018-39 

 

 

za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Jendrejčák, Müncnerová, Škára, Zreľak, 

Jankura, Perignáth 

chýba: Sabolová, Holova, Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 123/2018 

 

 

22. Návrh na schválenie cien vstupného na letné kúpalisko Kežmarok. 

 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku 

z r u š u j e 

uznesenie č. 126/2017 zo dňa 22.6.2017, ktorým sa schválilo vstupné na Letné kúpalisko 

Kežmarok.  

 

 

Mestské  zastupiteľstvo  v  Kežmarku 

s ch v a ľ u j e  

vstupné na Letné kúpalisko Kežmarok podľa predloženého návrhu, s účinnosťou od 22.6.2018. 

 

za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Jendrejčák, Müncnerová, Škára, Zreľak, 

Jankura, Perignáth 

chýba: Sabolová, Holova, Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 124/2018 a 125/2018 

 

 

23. Návrh na schválenie nájmu bytu č. 7 s príslušenstvom v Dome s opatrovateľskou službou. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje nájom bytu č. 7 s príslušenstvom v Dome 

s opatrovateľskou službou, Baštová 1588/8, Kežmarok, p. Miroslavovi Kondrátovi, trvale 

bytom Kežmarok, Pod traťou 5, na dobu určitú počas poskytovania opatrovateľskej služby, 

najdlhšie do 31. 12. 2019. 

 

za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Jendrejčák, Müncnerová, Škára, Zreľak, 

Jankura, Perignáth 

chýba: Sabolová, Holova, Majorová Garstková 
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Prijaté uznesenie dostalo č. 126/2018 

 

 

24. Návrh na podnájom nebytových priestorov v Nemocnici Dr. Vojtecha Alexandra. 

 

p. Perignáthová 
- informovala o predloženom materiáli 

 

p. Hencel 

- prečítal stanovisko zdravotnej komisie, ktorá odporúča schváliť podnájom 

 

p. primátor 

- informoval o prínose otvorenia laboratória v prenajatých priestoroch 

 

p. Perignáthová 

- doplnila dobu podnájmu do 31.12.2019 

- doplnila výšku nájomného, navrhnutého na sumu 2000,- € na rok 

 

p. Halíř 

- objasnil otvorenie laboratória , ktoré bude v podnájme v Nemocnici Dr. V. Alexandra v spolupráci 

s nemocnicou v Levoči, ktorá zabezpečí potrebné veci 

- uviedol, že ide iba o dočasné riešenie 

 

Zmena v uznesení. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

r o z h o d u j e 

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písmeno c) zákona Slovenskej národnej rady č. 138/1991 Zb. 

 o majetku obcí v znení neskorších predpisov, že podnájom nebytových priestorov na I. 

poschodí monobloku Nemocnice Dr. Vojtecha Alexandra v Kežmarku n. o., Huncovská 42, 

Kežmarok (bývalé operačné sály), ktoré sú v súčasností v prenájme Nemocnice Dr. Vojtecha 

Alexandra v Kežmarku n. o., Huncovská 42, pre Nemocnicu Dr. Vojtecha Alexandra 

v Kežmarku, n. o., Huncovská 42, Kežmarok, IČO 37886436, je prípad hodný osobitného 

zreteľa z dôvodu, že ide o podnájom nebytových priestorov za účelom prevádzkovania 

oddelenia laboratórnej medicíny s úsekom hematológie, krvnej bunky a klinickej biochémie 

z dôvodu zlepšenia podmienok pre diagnostické vyšetrenia pacientov a možné rýchle a účinné 

začatie liečby pre obyvateľov mesta a okresu.  

 

s ch v a ľ u j e 

 

podnájom nebytových priestorov na I. poschodí monobloku Nemocnice Dr. Vojtecha 

Alexandra v Kežmarku n. o., Huncovská 42, Kežmarok (bývalé operačné sály), ktoré sú 

v súčasností v prenájme Nemocnice Dr. Vojtecha Alexandra v Kežmarku n. o., Huncovská 42, 

pre Nemocnicu Dr. Vojtecha Alexandra v Kežmarku, n. o., Huncovská 42, Kežmarok, IČO 

37886436 na dobu  do 31. 12. 2019, za nájomné 2000,- €/za rok.  
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za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, Holova, 

Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

chýba: Majorová Garstková  

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 127/2018 
 

 

 

25. Návrh na odpredaj pozemkov.  

a) MUBEA Automotive Slovakia s.r.o.,  Vyšný mlyn 385/12, Kežmarok. 

 

p. primátor 

- informoval o predloženom materiáli 

 

p. Polák 

- opýtal sa o aké miesto konkrétne ide 

 

p. primátor 

- odpovedal na otázku p. Poláka a ozrejmil, že ide iba o návrh, ktorý zatiaľ nie je schválený vládou  

- pripomenul, že všetky výhody sú uvedené v dôvodovej správe a ide o jednu z najväčší investícií 

 

p. Polák 
- požiadal o informáciu kedy sa toto rokovanie s vládou plánuje 

 

p. primátor 

- reagoval, že táto záležitosť ešte nie je doriešená a predbežné informácie sa nebudú podávať 

 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

Podľa ustanovenia § 9a ods. 8 písmeno e) zákona Slovenskej národnej rady č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prevod vlastníctva nehnuteľného majetku – 

pozemkov  p. č.: 

 

C-KN 6833/3 druh pozemku ostatná plocha o výmere 68 953 m
2
,  

C-KN 9156/3 druh pozemku ostatná plocha o výmere 2 247 m
2
, 

C-KN 9155/2 druh pozemku ostatná plocha o výmere 11 242 m
2
,  

C-KN 6833/4 druh pozemku ostatná plocha o výmere 14 990 m
2
,
  

 

v k. ú. Kežmarok,  do vlastníctva spoločnosti Mubea Automotive Slovakia s.r.o., Vyšný mlyn 

385/12, 060 01 Kežmarok, IČO: 51 659 719 je prípadom hodným osobitného zreteľa z dôvodu 

výstavby nového európskeho výrobného závodu. 
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Odôvodnenie: Účelom tohto zámeru je, že Spoločnosť Mubea Automotive Slovakia s.r.o. 

plánuje vybudovať  nový európsky výrobný závod v pripravovanej rozšírenej Priemyselnej 

zóne Pradiareň v Kežmarku. Jeho výstavbou dôjde k plánovanému vytvoreniu nových 500  

pracovných miest a tým k zníženiu nezamestnanosti v meste a regióne Kežmarok, čo je v súlade 

so schváleným akčným plánom rozvoja okresu Kežmarok.  

s c h v a ľ u j e 

 

Odpredaj pozemkov vo vlastníctve mesta Kežmarok a to p. č.: 

 

C-KN 6833/3 druh pozemku ostatná plocha o výmere 68 953 m
2
,  

C-KN 9156/3 druh pozemku ostatná plocha o výmere 2 247 m
2
, 

C-KN 9155/2 druh pozemku ostatná plocha o výmere 11 242 m
2
,  

C-KN 6833/4 druh pozemku ostatná plocha o výmere 14 990 m
2
,  

 

v k. ú. Kežmarok, do vlastníctva spoločnosti Mubea Automotive Slovakia s.r.o., Vyšný mlyn 

385/12, 060 01 Kežmarok, IČO: 51 659 719 za cenu 10,37 EUR/m
2
. 

 

za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Holova, Škára, Jankura, 

Perignáth 

chýba: Majorová Garstková, Zreľak, Müncnerová 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 128/2018 

 

 

b) Hildegarda Holubová, Mlynčeky 137. 

 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

Podľa ustanovenia § 9a ods. 8 písmeno e) zákona Slovenskej národnej rady č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov, že odpredaj pozemkov parc. č. KN-C 2402/21 o 

výmere 27m
2
, ostatná plocha a parc. č. KN-C 2402/22 o výmere 8m

2
, ostatná plocha, 

nachádzajúcich sa v k.ú. Kežmarok, je prípadom hodným osobitného zreteľa pre Hildegardu 

Holubovú, bytom Mlynčeky č. 137.  

Odôvodnenie: Žiadateľka je majiteľkou bytu č. 54 v bytovom dome na Továrenskej ulici, kde 

sa predmetné pozemky nachádzajú, s  iným využitím ako majiteľmi bytového domu mesto 

neuvažuje.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

odpredaj pozemkov parc. č. KN-C 2402/21 o výmere 27m
2
, ostatná plocha a parc. č. KN-C 

2402/22 o výmere 8m
2
, ostatná plocha, nachádzajúcich sa v k.ú. Kežmarok, pre Hildegardu 

Holubovú, bytom Mlynčeky č. 137 za cenu vo výške 8,30 eur/m
2
. 
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s ch v a ľ u j e 

 

zriadenie vecného bremena, spočívajúce v práve prechodu cez pozemky parc. č. KN-C- 2402/21 

a KN-C 2402/22, k.ú. Kežmarok v prospech Emila Mirgu a manželky Irmy Mirgovej, bytom 

Továrenská č. 58, Kežmarok. 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, Holova, 

Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

chýba: Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 129/2018 

 

 

26. Návrh na odpredaj pozemkov pod bytovým domom na ul. Petržalská 9 – 11. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

s ch v a ľ u j e 

 

v zmysle ustanovenia § 9a odst.8 písm.b) zákona Slovenskej národnej rady č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov odpredaj spoluvlastníckeho podielu vo výške 

4976/178848, na pozemku parcela č. KN-C 9433, k.ú. Kežmarok, pod bytovým domom 

súp.č.1633 na ul. Petržalská 9-11 prislúchajúci k bytu č.13, pre Máriu Klempárovú, Petržalská 

9, Kežmarok, za cenu 10 eur/m
2
.  

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, Holova, 

Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

chýba: Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 130/2018 

 

 

27. Návrh na prenájom pozemkov spoločnosti Lesy mesta Kežmarok , s.r.o. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

r o z h o d u j e 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písmeno c) zákona Slovenskej národnej rady č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prenájom lesných pozemkov KN-E 545/8 

o výmere 182m
2
, 

 
KN-E 1399/1 o výmere 198m

2
, KN-E 1528/2 o výmere  21754m

2
, KN-E 1529 

o výmere 112m
2
, KN-C 6650 o výmere 385m

2
, KN-E 6651 o výmere 217m

2
, spolu o výmere 22 

658m
2
 v k.ú. Kežmarok – časť Jeruzalemský vrch spoločnosti Lesy mesta Kežmarok s.r.o., je 
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prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, že ide o spoločnosť, ktorá bola založená za účelom 

obhospodarovania lesného majetku mesta Kežmarok. 

  

s ch v a ľ u j e 

prenájom lesných pozemkov KN-E 545/8 o výmere 182m
2
, 

 
KN-E 1399/1 o výmere 198m

2
, KN-

E 1528/2 o výmere  21754m
2
, KN-E 1529 o výmere 112m

2
, KN-C 6650 o výmere 385m

2
, KN-E 

6651 o výmere 217m
2
, spolu o výmere 22 658m

2
 v k. ú. Kežmarok – časť Jeruzalemský vrch 

spoločnosti Lesy mesta Kežmarok, s. r. o. so sídlom Vysoké Tatry, Kežmarské Žľaby 12030, 

IČO 46 119 809, na dobu určitú do 18. 04. 2041, s tým, že do 18. 04. 2021 bude nájom 

bezplatný, po uvedenej dobe bude nájomca platiť nájomné vo výške stanovenej v súlade s § 21, 

ods.5 zákona č.504/2003 Z. z. o nájme poľnohospodárskych pozemkov, poľnohospodárskeho 

podniku a lesných pozemkov a zmene niektorých zákonov a to na základe znaleckého posudku, 

ktorý bude vypracovaný znalcom zapísaným v zozname znalcov podľa zákona o znalcoch 

a tlmočníkoch, pokiaľ sa prenajímateľ a nájomca nedohodnú inak.  

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, Holova, 

Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

chýba: Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 131/2018 

 

 

28. Návrh na prenájom nebytových priestorov na letnom kúpalisku. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

r o z h o d u j e 

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písmeno c) zákona Slovenskej národnej rady č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prenájom nebytových priestorov o výmere 

26,88m
2 

( bufet, sklad, soc. zariadenie, miestnosť upratovačky) v prevádzkovej budove Letného 

kúpaliska Kežmarok pre Mestské kultúrne stredisko, príspevkovú organizáciu mesta 

Kežmarok, Starý trh 47,  060 01 Kežmarok, IČO 00352179 je prípad hodný osobitného zreteľa 

z dôvodu, že ide o prenájom nebytových priestorov príspevkovej organizácii mesta Kežmarok, 

Starý trh 47, 060 01 Kežmarok, ktorá bude v prenajatých nebytových priestoroch 

prevádzkovať bufet pre návštevníkov letného kúpaliska.  

 

s ch v a ľ u j e 

 

prenájom nebytových priestorov o výmere 26,88m
2 

( bufet, sklad, soc. zariadenie, miestnosť 

upratovačky) v prevádzkovej budove Letného kúpaliska Kežmarok pre Mestské kultúrne 

stredisko, príspevkovú organizáciu mesta Kežmarok, Starý trh 47, 060 01 Kežmarok, IČO 

00352179, na dobu určitú do 31. 08. 2018, za nájomné 50,00 eur/mesiac. 
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za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Müncnerová, Škára, Zreľak, 

Jankura, Perignáth 

chýba: Majorová Garstková 

zdržal sa: Holova, Jendrejčák 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 132/2018 

 

 

29. Návrh na prenájom bytu  č. 8 v bytovom dome Weilburská 2442/5 v Kežmarku. 

 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku 

 

r o z h o d u j e 

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 8 v bytovom dome Weilburská 2442/5 v Kežmarku 

Márii Dorocákovej, trvale bytom Suchá hora 1516/1,  Kežmarok je prípadom hodným 

osobitného zreteľa z dôvodu, že ide o osamelú matku s jedným nezaopatreným dieťaťom, ktorá 

v súčasnosti býva v stiesnených podmienkach spoločne s rodičmi a je potrebné vyriešiť jej 

bytovú situáciu. 

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 8 v bytovom dome Weilburská 2442/5, Kežmarok Márii Dorocákovej, trvale 

bytom Weilburská 2442/5, Kežmarok, na dobu troch rokov. 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, Holova, 

Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

chýba: Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 133/2018 

 

 

 

30. Návrh na opakovaný nájom bytov  č. 5,12,22,28, v bytovom dome  Gen. Štefánika 1049/14; 

bytu č.10 v bytovom dome Košická 2485/13; bytu č.8  v bytovom dome Košická 2224/12; bytu 

č.12 v bytovom dome Lanškrounská 2501/1A; bytov č.2,5,7,9, v bytovom dome Weilburská 

2442/5; bytov č.10,12,13,14,16,17,18 v bytovom dome Weilburská 2442/7. 

 

p. Perignáthová 
- na vyzvanie p. primátora uviedla k danej veci, že záväzky vo výške 1496,15 €  p. Česelkovej v byte 

na ul. Lanškrounská 2501/1A boli vyrovnané 

 

1. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  
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r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 5 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 Anne 

Rusnačíkovej, trvale bytom Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok je prípadom hodným 

osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v 

zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 5 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 v Kežmarku nájomcovi Anne 

Rusnačíkovej,  trvale bytom  Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok  na dobu jedného roka. 

 

 

 

2. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 12 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 Jane 

Lopatovskej, trvale bytom Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 

zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle 

zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 12 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 v Kežmarku nájomcovi Jane 

Lopatovskej,  trvale bytom  Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok  na dobu jedného roka. 

               

                                         

3.  Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 22 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 Márii 

Venglarčíkovej, trvale bytom Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok je prípadom hodným 

osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v 

zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 
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nájom bytu č. 22 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 v Kežmarku Márii Venglarčíkovej,  

trvale bytom  Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok  na dobu jedného roka. 

                                     

 

4.  Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 28 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 Františkovi 

Gavorčíkovi, trvale bytom Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 

zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle 

zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 28 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 v Kežmarku Františkovi 

Gavorčíkovi,  trvale bytom  Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok  na dobu jedného roka. 

 

 

5. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 10 v bytovom dome Košická 2485/13 Danielovi Gallymu 

s manželkou Lýdiou, trvale bytom Košická 2485/13, Kežmarok je prípadom hodným 

osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v 

zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 10 v bytovom dome Košická 2485/13 v Kežmarku nájomcovi Danielovi Gallymu 

s manželkou Lýdiou,  trvale bytom  Košická 2485/13, Kežmarok  na dobu jedného roka. 

 

 

6. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 8 v bytovom dome Košická 2224/12 Lívii Garstkovej, 

trvale bytom Košická 2224/12, Kežmarok je prípadom hodným osobitného zreteľa, z dôvodu 

práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  
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s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 8 v bytovom dome Košická 2224/12 v Kežmarku nájomcovi Lívii Garstkovej,  

trvale bytom  Košická 2224/12, Kežmarok  na dobu jedného roka. 

 

 

7. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

 neskorších predpisov, že nájom bytu č. 12 v bytovom dome Lanškrounská 2501/1A Alene 

Česelkovej, trvale bytom Lanškrounská 2501/1A, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 

zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle 

zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 12 v bytovom dome Lanškrounská 2501/1A v Kežmarku nájomcovi Alene 

Česelkovej,  trvale bytom  Lanškrounská 2501/1, Kežmarok  na dobu šesť mesiacov. 

 

 

8. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 2 v bytovom dome Weilburská 2442/5 Márii Mollovej, 

trvale bytom Weilburská 2442/5, Kežmarok je prípadom hodným osobitného zreteľa, z dôvodu 

práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 2 v bytovom dome Weilburská 2442/5 v Kežmarku nájomcovi Márii Mollovej,  

trvale bytom  Weilburská 2442/5, Kežmarok  na dobu troch rokov. 

 

                                                                                                      

9. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 5 v bytovom dome Weilburská 2442/5 Ing. Kamilovi 
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Dernerovi s manželkou Gabrielou, trvale bytom Weilburská 2442/5, Kežmarok je prípadom 

hodným osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme 

bytu  v zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 5 v bytovom dome Weilburská 2442/5 v Kežmarku nájomcovi Ing. Kamilovi 

Dernerovi s manželkou Gabrielou,  trvale bytom  Weilburská 2442/5, Kežmarok  na dobu troch 

rokov. 

 

 

10. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 7 v bytovom dome Weilburská 2442/5 Janke 

Šturmanovej, trvale bytom Weilburská 2442/5, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 

zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle 

zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 7 v bytovom dome Weilburská 2442/5 v Kežmarku nájomcovi  Janke 

Šturmanovej,  trvale bytom  Weilburská 2442/5, Kežmarok  na dobu troch rokov. 

 

 

11. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 9 v bytovom dome Weilburská 2442/5 Jánovi Šatalovi 

s manželkou Katarínou, trvale bytom Weilburská 2442/5, Kežmarok je prípadom hodným 

osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v 

zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 9 v bytovom dome Weilburská 2442/5 v Kežmarku nájomcovi Jánovi Šatalovi 

s manželkou Katarínou,  trvale bytom  Weilburská 2442/5, Kežmarok  na dobu troch rokov. 

 

 

12. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  
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r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 10 v bytovom dome Weilburská 2442/7 Ing. Slavomírovi 

Repaskému s manželkou Annou, trvale bytom Weilburská 2442/7, Kežmarok je prípadom 

hodným osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme 

bytu  v zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 10 v bytovom dome Weilburská 2442/7 v Kežmarku nájomcovi Slavomírovi 

Repaskému s manželkou Annou,  trvale bytom  Weilburská 2442/7, Kežmarok  na dobu troch 

rokov. 

 

 

13. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 12 v bytovom dome Weilburská 2442/7 Marekovi 

Arpášovi s manželkou Zuzanou, trvale bytom Weilburská 2442/7, Kežmarok je prípadom 

hodným osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme 

bytu  v zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 12 v bytovom dome Weilburská 2442/7 v Kežmarku nájomcovi Marekovi 

Arpášovi s manželkou Zuzanou,  trvale bytom  Weilburská 2442/7, Kežmarok  na dobu troch 

rokov. 

 

 

14. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 13 v bytovom dome Weilburská 2442/7 Jozefovi 

Chovancovi, trvale bytom Weilburská 2442/7, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 

zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle 

zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 



 

 

47 
 

 

nájom bytu č. 13 v bytovom dome Weilburská 2442/7 v Kežmarku nájomcovi Jozefovi 

Chovancovi,  trvale bytom  Weilburská 2442/7, Kežmarok  na dobu troch rokov. 

 

 

15. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 14 v bytovom dome Weilburská 2442/7 Ing. Vojtechovi 

Wágnerovi s manželkou Dagmar, trvale bytom Weilburská 2442/7, Kežmarok je prípadom 

hodným osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme 

bytu  v zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 14 v bytovom dome Weilburská 2442/7 v Kežmarku nájomcovi Ing. Vojtechovi 

Wágnerovi s manželkou Dagmar,  trvale bytom  Weilburská 2442/7, Kežmarok  na dobu troch 

rokov. 

 

 

17. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 16 v bytovom dome Weilburská 2442/7 Edite 

Kosárovej, trvale bytom Weilburská 2442/7, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 

zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle 

zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 16 v bytovom dome Weilburská 2442/7 v Kežmarku nájomcovi Edite Kosárovej,  

trvale bytom  Weilburská 2442/7, Kežmarok  na dobu troch rokov. 

 

 

18. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 17 v bytovom dome Weilburská 2442/7 Márii 
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Bobokovej, trvale bytom Weilburská 2442/7, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 

zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle 

zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 17 v bytovom dome Weilburská 2442/7 v Kežmarku nájomcovi Márii Bobokovej,  

trvale bytom  Weilburská 2442/7, Kežmarok  na dobu troch rokov. 

 

 

 

19. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 18 v bytovom dome Weilburská 2442/7 Monike 

Kmečovej, trvale bytom Weilburská 2442/7, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 

zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  v zmysle 

zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 18 v bytovom dome Weilburská 2442/7 v Kežmarku nájomcovi Monike 

Kmečovej,  trvale bytom  Weilburská 2442/7, Kežmarok  na dobu troch rokov. 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, Holova, 

Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

chýba: Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenia dostali č. 134/2018, 135/2018, 136/2018, 137/2018, 138/2018, 139/2018, 

140/2018, 141/2018, 142/2018, 143/2018, 144/2018, 145/2018, 146/2018, 147/2018, 148/2018, 

149/2018, 150/2018 a 151/2018 

 

 

31. Návrh na zníženie sadzby nájomného ZŠ Grundschule Kežmarok. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

s ch v a ľ u j e 

 

zníženie sadzby nájomného za prenájom nebytových priestorov – učební v objekte Základnej 

školy – Grundschule, Hradné námestie 38, Kežmarok, pre Jazykovú školu, Dominika Tatarku 

4666/7, Poprad, IČO 35515147 o 50%.  
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za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, Müncnerová, Holova, 

Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

chýba: Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 152/2018 

 

 

32. Návrh na zámenu pozemkov mesto Kežmarok – Gregor Kuffa, Zochova 53, Kežmarok. 

 

p. primátor 

- informoval o predloženom návrhu  

 

p. Müncnerová 

- kde sú pozemky, ktoré sa menia 

 

 

p. Perignáthová 

- vysvetlila umiestnenie pozemkov 

 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku 

 

r o z h o d u je  

 

podľa ustanovenia § 9a ods. 8 písmeno e) zákona Slovenskej národnej rady č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov,  že zámena časti  pozemku p. č. CKN 8624, k. ú. 

Kežmarok vo vlastníctve mesta Kežmarok za pozemky p. č. EKN 1110/1, 5028 a 5029, k. ú. 

Kežmarok vo vlastníctve p. Gregora Kuffu, je  prípadom hodný osobitného zreteľa. 

 

Odôvodnenie: Účelom zámeny je majetkovoprávne usporiadanie pozemkov pod časťou 

miestnych komunikácií na ul. Gen. Štefánika a pozemku pod pripravovanú okružnú 

križovatku na sídl. Juh. Vlastník pozemkov s odpredajom pozemkov nesúhlasí, navrhuje však 

zámenu pozemkov za iný pozemok vo vlastníctve mesta. 

 

s ch v a ľ u j e  

 

zámenu časti  pozemku p. č. CKN 8624, k. ú. Kežmarok o výmere 3780 m2 podľa 

geometrického plánu č.       , ktorý vypracoval Ing. Ján Maniak – geodet , vo vlastníctve mesta 

Kežmarok za pozemok parc. č. EKN 5028, druh pozemku orná pôda o výmere 1161 m
2
, EKN 

5029, druh pozemku orná pôda o výmere 282 m
2 

a spoluvlastnícky podiel vo výške 2/12 na  

pozemku parc. č. EKN 1110/1, druh pozemku ostatné plochy o výmere 87 m
2 

vo vlastníctve 

Gregora Kuffu, Zochova 53 Kežmarok, bez doplatenia rozdielu vo vecnej hodnote pozemkov. 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Perignáth 
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zdržal sa: Jankura 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 153/2018 

 

 

33. a) Návrh na opravu uznesenia č. 77/2018 zo dňa 10.5.2018. 

 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku 

 

s c h v a ľ u j e 

opravu chyby v písaní v uznesení č. 77/2018 zo dňa 10.5.2018 takto : 

 

slová 

nájom bytu č. 9 

 

sa nahrádzajú slovami 

 

nájom bytu č. 24 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 154/2018 

 

 

b) Návrh na zrušenie uznesenia č. 338/2016 zo dňa 3. 11. 2016. 

 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku: 

 

z r u š u j e  

 

uznesenie č. 338/2016 zo dňa 03. 11. 2016 

 

(zriadenie vecného bremena na časť parcely KN-E č. 508 v k. ú. Kežmarok v prospech 

vlastníka stavby vodovodnej prípojky na slúžiacom pozemku: G Systems Spiš s. r. o., Klčov 

148, IČO: 45 461 961 v súvislosti s napojením objektu s. č. 2498) 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 155/2018 
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34. Návrh na zriadenie vecného bremena VSD, a. s. Košice. 

 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

s c h v a ľ u j e 

 

bezplatné zriadenie vecného bremena na časť pozemku p. č. C-KN 2487/3, v k. ú. Kežmarok 

v prospech vlastníka stavby podzemného elektrického vedenia na slúžiacom pozemku: 

Východoslovenská  distribučná,  a. s., Mlynská 31, 042 91 Košice, IČO: 36 599 361  v súvislosti 

so stavbou „Kežmarok polyfunkčný objekt, SO 05 – Rozšírenie NN siete“  s povinnosťou  

povinného mesta Kežmarok: 

 

- trpieť umiestnenie podzemného elektrického vedenia a jeho príslušenstva na slúžiacom  

pozemku, tak, ako to je zakreslené v geometrickom pláne na zriadenie vecného 

bremena,   

 

- trpieť vstup a vjazd oprávneného na slúžiaci  pozemok, cez slúžiaci pozemok, pri  

umiestnení,  prevádzke,  údržbe a  opravách stavby podzemného elektrického vedenia  

a jeho príslušenstva. 

 

Rozsah vecného bremena je určený geometrickým plánom č. 29/2017 vyhotovený spoločnosťou  

GEODETING s. r. o., Barčianska 68, 040 17 Košice, IČO: 36 216 801 dňa 31.01.2017, úradne 

overený Okresným úradom Kežmarok, katastrálnym odborom pod č. G1 68/17 a to dĺžkou 

podzemného elektrického vedenia,  jeho ochranným pásmom na slúžiacich pozemkoch. 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 156/2018 

 

 

35. Návrh na odkúpenie pozemku – MUDr. Egon Krak. 

 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

s c h v a ľ u j e 

 

odkúpenie pozemku do majetku mesta,  parcely č. KN-C 4920, druh pozemku orná pôda 

o výmere 4670 m
2 

, k. ú. Kežmarok za cenu 4 eur/m
2
 od MUDr. Egona Kraka, ul. 

Lermontovova 4, 811 05 Bratislava. 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Matia, Majorová Garstková, Polák, Hencel, Wagner, Levická, Havírová, Sabolová, Jendrejčák, 

Müncnerová, Holova, Škára, Zreľak, Jankura, Perignáth 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 157/2018 
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36. Rôzne 

 

p. primátor 
- požiadal p. Havírovú o informácie ohľadom diaľničného privádzača 

 

p. Havírová 

- informovala prítomných o predmetnom rokovaní, ktorého sa zúčastnila 18.6.2018 , kde predložila 2 

predmetné body: 

1.zmonitorovať stavby diaľničného privádzača PP – KK – 2. etapa  

2. návrh na odkúpenia pozemku pred Železničnou stanicou , ktorá je vo vlastníctve Ministerstva 

dopravy. 

 

p. primátor 

- z dôvodu nemožnosti opravy tohto úseku zo strany ministerstva  sa dohodli na odkúpení tejto časti 

- mesto čaká na ďalšie stretnutie , návrhy a podľa toho sa bude postupovať 

- vo veci diaľničného privádzača sa musí počkať ako sa situácia vyvinie 

 

 

37. Interpelácie 

 

p. Polák 
- opýtal sa na posunutie katastrálnej hranice v prospech mesta Kežmarok, ktoré je doteraz v katastri 

obci Ľubica, či sa daného územia dotkol územný plán čo súvisí aj s vybudovaním parkovacích plôch, 

pritom navrhol dopracovanie územného plánu 

- opýtal sa v súvislosti s posunutím katastrálnej hranice , kedy budú stavby reálne zapísané do 

katastra  

- opýtal sa ako to bude po ukončení opravy ciest na ul. Tatranská a Krvavé pole, či bude obnovená 

jednosmerná ulica 

 

p. primátor 
- odpovedal, že na všetkom sa pracuje a pri vyskytnutí problému treba kontaktovať bytového 

dôverníka 

- v záujme veci nebude viac rozvádzať informácie týkajúce sa územného plánu 

 

 

38. Záver 

 

Na záver p. primátor poďakoval za ústretovosť a schválenie bodov.  

- pozval všetkých na EĽRO  

- pozval dňa 6. júna  o 8.30 hod. na otváranie  office Europaparku, ktorý je jediný v strednej Európe.  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

53 
 

 

 

PhDr. Mgr. Ján Ferenčák     Ing. Karol Gurka 

      primátor mesta      prednosta úradu 
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